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ZÁPIS 
z 15. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 31. 10. 2016 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno:    20 
Omluveni:    0  

Přišli později:  1 – Strieglerová Marie PharmDr. 16:07 hodin 
Zapisovatelé:  Nahodilová Jana, Vavřina Pavel Ing. 
 
Ověřovatelé zápisu:  Oliwinská Michaela Mgr., Lang Petr Mgr. 
 
Návrhová komise:  Jelínek Milan Ing., Procházka Martin Ing., Košíček Jan Mgr., 

                               Šlapanský František Ing.  

                                                                           
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
15. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.02 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 20 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů.  
 
Starosta – program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, 
popř. zde na místě. Navrhuji diskutovat ke každém bodu zvlášť. Prosím o zařazení bodu číslo sedm 
s názvem „Architektonická studie zámku Moravský Krumlov“ za úkol Zpráva o činnosti RM Morav-
ský Krumlov. Jedná se o to cd, které jste obdrželi v průběhu minulého týdne. Studii mám zde v písem-
né formě. Táži se zastupitelů zda mají někdo ještě nějaké doplnění k programu. Nemá, nechám tedy 
hlasovat o doplněném programu. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
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Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  Oliwinská Michaela Mgr., Lang Petr Mgr. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 
Byla navržena návrhová komise ve složení:  Jelínek Milan Ing., Procházka Martin Ing., Košíček  

                                                                           Jan Mgr., Šlapanský František Ing. 

 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
Starosta - Zápis z minulého jednání Zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, poté bude uložen do archivu.  
K plnění usnesení z minulého Zastupitelstva konstatuji, že do návrhu rozpočtu byl zařazen  1 700 000,-
Kč na spolufinancování sociálních služeb ORP Moravský Krumlov. S tím, že v této chvíli zahajujeme 
proces projednávání rozpočtu. Rada města ho projednala a nyní ho bude projednávat Finanční výbor, 
následně bude projednáván na začátku února v Zastupitelstvu města. Minulé Zastupitelstvo mi uložilo 
úkol – účastnit se Zastupitelstvech po okolních obcích a ptá se, zda by obce byly ochotny přispět na 
projekt Inkluzivního vzdělávání. Navštívil jsem s Ing. Brückovou zastupitelstva Vedrovice, Suchohr-
dly, Jiřice. Pan místostarosta Juránek byl s Ing. Brückovou ve Skalicích. Byli jsme vřele přijati, s tím, 
že následně obec rozhoduje o nějakém příspěvku a připravujeme návrh smlouvy pro obce, které jsou 
ochotny přispět. Do jiných zastupitelstvech máme cestu naplánovanou. Ozval se mi pan starosta 
z Rybníků. Ve chvíli, kdy vyhlásí zastupitelstvo, tak přijedu. Mám tam pozvánku do Jezeřan na 
10.11.2016 a v Bohuticích myslím na příští týden. Tímto konstatuji, že se účastníme jednání na zastu-
pitelstvech v okolních obcích ohledně příspěvků na inkulzivní vzdělávání. Lang Petr Mgr. – můžu 
jenom prosím, kolik to teda, jestli už máme přesnou představu kolik nás to bude stát?  
 
 
Příchod – Strieglerová Marie PharmDr. – 16:07 hodin  
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Starosta – město to bude stát 800 000,-Kč v období tří let. To je období trvání projektu. S tím, že jsme 
řekli, že město uhradí nějakých 300 000,-Kč a snažíme se získat příspěvky od obcí. S tím, že 50 000,-
Kč je pro obce, tam kde jsme se účastnili, příliš vysoká částka, ale Vedrovice odsouhlasili částku 
40 000,-Kč. Obdobnou částku si myslím odsouhlasí i Suchohrdly a částku Jiřic si myslím se dozvím 
v nějaké brzké době. Ve Skalicích si myslím taky, tam o tom budou ještě rozhodovat. Myslím si, že 
nějakou částku od obcí dostaneme. Tam kde neuspějeme, prostě neuspějeme.   
 
 
2. Interpelace 
 
Starosta – otevírám tento bod a táží se, kdo se hlásí. 
Procházka Pavel  Ing., MSc. -  já mám spíše takovou obecnou. Já jsem tady minule nebyl, omlouvám 
se. Hlavně přes prázdniny, jak se řešilo per rollam po e-mailu. Chtělo by to, když se někdo zeptá jako 
např. paní Ing. Kocábová a posílala ještě nějaké další věci. Když se někdo zeptá a pošle to všem zastu- 
pitelům, tak by bylo dobré, kdyby se na to všem zastupitelům odpovědělo. Já jsem takový trošku 
vznětlivější a akorát mě to pak mrzí. Vždycky pak napíšu ostrý e-mail a my schvaluje projekty, které 
tam byly za x miliónů. A vlastně k tomu nepřijde, když se někdo zeptá, k tomu nepřijde kloudná odpo- 
věď. Nikdo na ty e-maily nereaguje, nikdo na ně neodpovídá, nikdo neřeší. Jen se suše řekne, schvále- 
no. Paní inženýrka, tam myslím měla, ještě posílala další e-mail. Mě by třeba ty odpovědi zajímaly 
taky. Pošlo to více lidem a nikdo z vedení na to neodpovídá. Kocábová Helena Ing. – můžu také. Já, 
co byl ten e-mail předtím, tak to se zrovna týkalo té inkluze. Takže z toho na minulém jednání 
v zastupitelstvu vyplynulo, že pan starosta teda iniciuje návštěvy v obcích a opravdu se to město snaží, 
aby něco dostalo. Předpokládám, že ten e-mail, který jsem posílala zase teď, tak že bude projednán 
v jednom bodě Zastupitelstva. Procházka Pavel  Ing., MSc. -  já jen, že by to chtělo. Teď jsem zrovna 
zmínil ten Váš. Skutečně by to chtělo i odpovědět. Přijde jenom suše už bylo schváleno. A už po 
schválení nějaké vysvětlování je takové o ničem. To je prosba. Starosta – děkuji za tu připomínku a já 
nyní nevím, jak ta korespondence probíhala. Neuvědomuji si, ale pokud. Procházka Pavel Ing.,MSc.- 
pokud to někdo pošle tak, aby to četli všichni ostatní. Což si myslím, že tady v tom je to rozumný, tak  
ať se všem odpoví v nějakém rozumném časovém horizontu. Starosta – já s tím nemám problém. Po- 
kud jsme neodpovídali, tak jsme neodpovídali z nějakého důvodu, protože to bylo při jednání. V této  
chvíli beru připomínku a pokud bude probíhat per rollam, což je ze své podstaty hlasování výjimečné.  
Z nějakých časových důvodů, tak budeme odpovídat, pokud to bude vhodné. Makovický Tomáš –  
můj dotaz se týká ohledně parkování aut při výjezdu z spodu od Jatek jakoby do Sídliště. Jelikož tam  
ty auta stávají defakto hned v horizontu křižovatky, a pokud odbočím doprava a chci jet do Sídliště.  
Tím pádem je nutné, abych to auto, které odbočuje jelo do protisměru a jelikož tam ještě chodí lidi  
navazju tam chodník, jakoby ze Sídliště potom na ten chodník jakoby k Penny. Tím pádem tam lidi  
chodí a není na ně vůbec vidět, protože to auto jakoby zakrývá výhled do toho odbočení. Jestli je to  
v kompetenci Městské policie nebo někoho jiného, jestli by tam bylo možné zamezit tomu parkování.  
Oni opravdu stojí. Starosta – abychom si rozuměli. Jde ti o vjezd, jakoby ke garážím ke koupališti. 
Makovický Tomáš – ano, dá se říci ke koupališti. Kocábová Helena Ing. – mohla bych to doplnit. Já 
si myslím, že se to týká parkování na všech křižovatkách. Zákon říká, jak daleko od křižovatky smím 
vůbec parkovat, tak aby to. A  ty křižovatky, kde auta stávají blíž je daleko víc. Je potřeba to hlídat.  
Starosta – policie to hlídá. Není účelem represe, ale účelem je jakási výchova spíše. Došlo k tomu, že  
je to jakýsi zvyk. Všichni víme, že se v těch místech parkuje. Bylo to nějak tolerováno, né respektová- 
no. Velitel Městské policie se pro dnešní zasedání omluvil, neboť je po noční a na další jde, protože je  
potřeba hlídat hřbitovy proti vykrádání. Takže proto tady dnes pan Fráňa není, tato interpelace mu bu- 
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de předána. Procházka Martin Ing. – já bych se chtěl zeptat, protože se teď na mě obrátilo několik  
nastávajících maminek. Ptali se mě, jaký by byl problém respektive, co by bylo potřeba splnit pro to, 
aby se otevřela školka v Plánce. Starosta - školka v Polánce byla řešena již několikrát. Naposledy to 
bylo 5 nebo 6 let zpátky. Pane místostarosto bylo to již s Vámi? Místostarosta – ano. Starosta – takže  
v té době, jednoduše řečeno bylo málo dětí. Provozní náklady, které by byli nutné pro zřízení škol- 
ky, ale oddělení základní školy na ulici Husova, tak jak je v Rakšicích – MŠ Husova pobočka Rakši- 
ce, tak by byla pobočka Polánka. Musí být však dostatečný počet dětí. Procházka Martin Ing. – to  
víme kolik dětí? Starosta – já si to teď opravdu nepamatuji. Není problém, abychom to znovu oživili.  
Tehdy jsme se o tom hodně bavili s Mirkem Řezáčem. Procházka Martin Ing. – mě jde o to, že jak  
nyní město prodává ty parcely tam za tím hřištěm. Je tam vlastně několik. Starosta – já ti rozumím.  
My Ti na to připravíme relevantní odpověď, protože mi tu odpověď máme. Chystali jsme ji před x  
lety, není problém ji znovu. Ing. Brücková si to prosím poznamená a zítra to zkonzultujeme. Do čtr- 
nácti dnů Ti odpovíme. Procházka Martin Ing. – dobře, děkuji. Ziegler Bořivoj Mgr. – můžu jenom  
k tomuto. Tam, ale musí být výhled několik let dopředu, samozřejmě. Tam ten počet dětí nesmí kles- 
nout pod 12 dětí, myslím. Je to deset, co jsme to dělali. Já mám takový pocit, že 12 a musí to. Otevřeš  
to na jeden rok a pak to budeš zavírat. Starosta – nachystáme podklady, které dáme k dispozici.  
Kocábová Helena Ing. – mohla bych ještě k té dopravní situaci v Krumlově. Já jsem jela od Penny  
směrem na Vrabčák a u Plachých je značka hlavní silnice, bez dodatkové tabule. Takže jsem nevěděla,  
jestli mám dávat přednost autům, které jedou z ulice K.H. Máchy, a nebo, jestli můžu jet teda rovně  
směle aniž bych teda. Až jsem teda najela více do křižovatky, tak jsem viděla, že z ulice K. H. Máchy  
je trojúhelník. Takže mi to bylo jasné. Ale v době, kdy jsem do té křižovatky najížděla, tak jsem vlast- 
ně nevěděla. Starosta – takže on je problém i ta křižovatce, kdy vjíždím na ulici Pionýrskou u MUDr.  
Šulce. Tam je taky značení. Poprosím ředitele Služeb města, aby se na to podívali, tak aby to bylo  
případně jednoznačné, doplnění odbor dopravy. Lang Petr Mgr. - když je u toho dodatková tabulka,  
tak automaticky platí, že  rovně.  Procházka Pavel Ing.,MSc.- nejlepší by bylo všechny značky  
odstranit. Starosta – já si dovolím upozornit na to, že je nějaký jednací řád, který stanovuje, jak by- 
chom měli hovořit. Tzn. pane magistře, já v této chvíli neumím přesně pohovořit, jak ta situace je  
popsána. Na to máme odbor dopravy, který jasně řekne, jak to má vypadat. Spíš bychom měli prověřit, 
celé, opět poněkolikáté znovu dopravní značení v Krumlově, případně připravit jeho aktualizaci,  
vedoucí odboru dopravy a ředitel Služeb města. Dále se nikdo nepřihlásil a končím tedy projednávání  
bodu interpelace. 
 
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta -  V příloze máte předložený materiál pro konrolu úkolů uložených Radou a Zastupitelstvem 
města. 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
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4. Zápis z 10. schůze finančního výboru konaného dne 17.10.2016  – předkládá Mgr. Jan Koší-
ček 

 
Starosta – poprosím pana předsedu Mgr. Košíčka o komentář.  
Košíček Jan Mgr. – my jsme se v podstatě sešli, kvůli jednomu nejzásadnějšímu bodu a tím bodem 
bylo stanovení nějaké bližší strategie, jak zacházet s nastavením ceny popř. i s nějakým procesem pro-
deje pozemků v Novosadech. V podstatě se Finanční výbor shodl na dvou, asi takových zásadních 
věcech. Že stanovovat nějaký cenový rámec nebo se vůbec bavit o ceně v okamžiku, kdy nevíme ná-
kladovou stránku věci je asi dosti předčasné. Takže jsme k tomu v podstatě žádné stanovisko nezaujali. 
Diskuze se vedla v principu o tom, jak se bude postupovat dál. Ty připomínky jsou tam popsané. Bavi-
li jsme se o tom, jestli to dělat v rámci  několika kol nebo to nechat, jakoby k volnému prodeji. Vzešla 
nám z toho doporučení Finančního výboru, která jsou uvedena v tom materiálu. Starosta – děkuji za 
komentář a otevírám k zápisu rozpravu. Nikdo se nehlásí. Já tedy konstatuji to, že ve chvíli kdy bude 
znám projekt následně se tím bude zabývat. Navrhuji společné jednání  Rady města a Finančního vý-
boru k tomuto bodu, protože je potřeba sladit některé pohledy a domluvit se na to jakým způsobem 
budeme pozemky prodávat.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 10. schůze finančního výboru konaného dne  
17.10.2016. 
 
 
 

5.       Informace o stavu jednání – majetkové vypořádání města Moravský Krumlov a VaK svazek  
          obcí – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – máte zde předloženy věci, o kterých se svazkem vede velmi ostrá diskuze. Zítra v devět 
ráno jsem účasten v Jihlavě na jednání u Krajského úřadu Vysočina se seznámením se sepisem před 
vydáním rozhodnutí. Následně bude vydáno rozhodnutí, zda jsme se stali právoplatnými členy svazku 
před x lety nebo nestali. Následně o tom budou vedena další jednání. Dnes je tento bod doplněn o in-
formaci pana starosty Janaty o tom, jak je nakloněn vystoupení a jak nám neklade žádné překážky. 
Zároveň zde máte záznam z jednání z 20. 10. 2016, kdy jsme se nějakým způsobem bavili o dalším 
postupu. Má, prosím, k tomu někdo nějaké připomínky? Lang Petr Mgr. – já bych se chtěl zeptat, 
vlastně tady postupujeme, přijde mi pasivní roli. My se jich na něco zeptáme a čekám, až se nám oni 
nám nějakým způsobem odpoví. Jestli by nešlo být spíš trošku aktivnější. My vždycky čekáme na ně-
jaké rozhodnutí od nich, ale kdybychom řekli tohle je náš majetek a pokud s tím nesouhlasíte, tak se 
suďte vy s námi. Abychom vystupovali aktivněji, než pasivněji, pokud to jde. Starosta – já si myslím, 
že právě naopak jsme aktivní v tom, že. Ta jednání jsou o tom, že vystoupení mají nějakou strukturu. 
Pokud udělám jednoduchou vidličku, tak jsme zpochybnili naše členství ve svazku a čekáme na roz-
hodnutí, zda jsme členy či nikoli. To teď pominu. My jsme pro větší právní jistotu rozhodnutím Zastu-
pitelstva v červnu, řekli, že vystupujeme ze svazku a nyní se vedou jednání o vypořádání majetku. 
S tím, že než dojdeme k majetkovému vypořádání, tak nám svazek tvrdí, že nemůžeme si vzít zpátky 
svůj majetek, protože na ten majetek byla dána dotace. S tím, že je to dáno ve stanovách a stanovy 
bychom měli respektovat. Nemám problém samozřejmě, jako konzervativní člověk jsou stanoveny 
nějaká pravidla a těmito pravidly se musíme řídit. Jestliže je zpochybněno naše svobodné rozhodování 
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v tom, že jsme stali dobrovolně dobrovolnými členy. Tak si můžeme i dobrovolně rozhodnout o vy-
stoupení, bez ohledu na to, jestli na náš majetek byli přiděleni dotace či nikoliv. Nyní se bavíme se 
svazkem o tom, jestli je to pravda či nikoliv. Máme vyvoláno jednání nebo zažádáno o jednání s ná-
městkem na Ministerstvu životního prostředí o možnosti konzultace o tomto majetku. Čekáme, kdy 
nám stanoví termín jednání. Je to na základě jednání, které jsme vedli na svazku, protože zcela evi-
dentně se svazek brání jakémukoliv aktivnějšímu jednání. Ve chvíli, kdy jsme v červnu řekli, že vy-
stoupíme a odeslali jsme do 14-ti dní a čekali jsme na nějakou reakci. Reakce nepřišla, proto jsme rea-
govali tím dopisem, kde jsou. Oni tomu mimochodem říkají krumlovské desatero.  Kdy by měli odpo-
vědět na naše otázky a nějak se nedaří z nich vydolovat jakoukoliv odpověď. Zároveň je taková ta 
niance, kdo první jde se nás ptá na Státní fond životního prostředí. Je velmi důležitá, je nositelem těch 
informací a nositelem toho, kdo je, tečka. Kocábová Helena, Ing. – já jsem z toho pochopila, že oni se 
dotazovali na fondu, jestli by teda došlo k porušení a co a jak. Jestli máme přesný text toho dopisu. 
Starosta – oni se ještě nedotazovali. Kocábová Helena, Ing. – takže my máme možnost, aby ten do-
taz zněl tak: „Vadilo-li by fondu, kdyby závazky přešly na koho.“ Takhle by měla znít otázka. Staros-
ta -  ne, to je ta drobná niance toho, kdo se ptá a koho se ptá. Oni se mají ptát. Jde o to, že příjemcem 
dotace je svazek. My máme se svazkem pouze smlouvu o finančním vypořádání na nějakou dotaci. My 
nejsme nositeli toho dotačního titulu. Jsme jen jeho součástí a v tom je ten důležitý rozdíl. Já nemám 
právo se ptát na Státním fondu, když nejsem vůbec nositelem nějaké dotace nebo příjemce. Proto se 
neptáme na Státním fondu, ale na té vyšší instanci, která zřizuje Státní fond. Uvidíme, jakým způso-
bem to bude mít další postup. Široký Karel, Bc. – spíš otázka. My jsme, o co teda tady vlastně jde. 
My rozporujeme to, že jsme členové, my nejsme členové nebo si myslíme, že my nejsme členové. Sta-
rosta – ano, a to se snažíme již přes rok dostat nějaké rozhodnutí. Nedaří se. Široký Karel, Bc. – na to 
dáme dotaz a nemají, do kdy nám na to mají odpovědět. Já tomu nerozumím, jak dlouho se takto mů-
žeme jako kočka a myš. Starosta – k té vidličce. Jdeme na tu druhou stranu, kde jsme se zeptali Kraj-
ského úřadu Vysočina, zda-li jsme nebo nejsme. Krajský úřad Vysočina řekl, po třech až čtyřech měsí-
cích jednání, vyzvali jsme ho k tomu, aby řekl. Pak jsme ho napadli přes Ministerstvo vnitra z nečin-
nosti. On rozhodl, že nemůže rozhodnout. Posunul to na Krajský úřad ten pan magistr, teď si nemohu 
vzpomenout na jméno, posunul to na Ministerstvo vnitra, které rozhodlo o tom, že Krajský úřad může 
rozhodnout. Takže už je to rok a zítra, jak už jsem říkal, jdu k nahlédnutí do spisu, aby Krajský úřad 
rozhodl. Nevím a nebudu předjímat jeho rozhodnutí, protože pokud bude, jste součástí svazku, tak 
máme nějaký vymyšlený postup, protože jsme to zpochybnili na základě nějaké judikatury a výroku 
soudu. Pokud nejsme členy, tak zase ta jednání se povedou v mnohém jinak. Ve chvíli, kdy Krajský 
úřad Vysočina rozhodne, my se tím návrhem budeme, jak postupovat dál rozhodovat. Předpokládám 
Zastupitelstvo na začátku prosince možná, bude kvůli tomuto bodu svoláno dříve. Dvakrát jsme napad-
li Krajský úřad Vysočina z nečinnosti. Široký Karel, Bc. – já jenom prostě nerozumím tomu, když 
jakoby všechno prohrajeme, jsme členové svazku a chceme z toho svazku nějakým způsobem vystou-
pit. Načerpali jsme nebo tedy svazek načerpal dotace, tak to může být nekonečný. Jak dlouho může 
trvat to, že bude probydlovat tu dotaci, abychom mohli z toho svazku vystoupit. Přičemž nesmíme 
investovat vůbec nic do té infrastruktury. Náhodou, abychom nevzali nějakou dotaci, asi nikdy. Sta-
rosta – do roku 2025.  Široký Karel, Bc. – to bychom do té infrastruktury nemohli nacpat už vůbec 
nic. Jinak by se to prodlužovalo zase dál. Starosta – mohli, ale museli bychom být příjemcem dotace 
my. Problém je třeba teď, my chceme udělat kanalizaci Na Kačenku a do Novosadů s tím, že pokud 
bychom nebyly členy svazku, měli bychom na ni dávno ušetřeno. Za těch podmínek jsme si na ni moh-
li dávno ušetřit. Tím, že nejsme, tak platíme „kanalizaci někde v nějaké vesničce za Třebíči“ nebo 
jsme spoluúčastni toho nějakého procesu. Procházka Pavel, Ing., MSc. – to jsou pak dvě věci. Jedna 
je majetek o který teda my se chceme soudit a budeme se soudit asi dlouho se svazkem. Druhá věc je 
provozování toho majetku. Což nikdo a vůbec stanovy ani nikdo neřeší, proč provozovat bychom to 
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nemohli, když budeme mít smlouvu místo Vodárenské a můžeme to s nimi přímo řešit. Starosta – to 
je právě jedna z těch deseti otázek. Je potřeba si to přečíst. Tady jsou nějaké věci, které. Čekáme aspoň 
nějakou odpověď svazku. Toliko aktuální informace. Lang Petr, Mgr. – aby to nebylo špatně pocho-
peno. Já jsem nemyslel, že jsme pasivní, že nejsme aktivní. To jsme, jsme zažádali, aby se nám vyjád-
řili atd.. Tady šlo spíš o ten princip, že my se jich vždycky na něco dotážeme nebo po nich něco chce-
me a oni to odkládají a nevyjadřují se. Jestli by to nešlo spíš tou cestou, že my jim řekneme, tak např. 
že Slatina jsou naše a pokud se Vám to nelíbí, tak ať oni se nám brání. Touhle cestou jít. Teď jsem ty 
Slatina dal jako příklad. Starosta – já Vám rozumím. My jsme jim řekli, že chceme vydat náš majetek. 
Náš majetek jsou trubky na území města Moravský Krumlov, vydejte nám je. Tohle jsme jim řekli. 
Oni je nevydají. V Jihlavě tento proces trvá již přes 5 let. My se snažíme zkrátit lhůty tím, že jsme ně-
co napadli a uvidíme, jak to dopadne. Vnímejte, prosím tu informaci, že Krajský úřad Vysočina se 
sídlem v Jihlavě by měl v nějaké brzké době rozhodnout. Rozhodnutí dostanete k dispozici a budeme 
řešit další cestu a postup jak dál.  
 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené informace starosty města ve věci stavu jednání 
majetkového vypořádání města s dobrovolným svazkem VaK svazek obcí se sídlem v Třebíči. 
 
 
 
6.       Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
          starosta města  
 
 
Starosta – máte předloženy Usnesení z 38. až 41. schůze RM. Obdržel jsem dvě písemné připomínky 
a s přednostním právem na ně odpovím. Paní Ing. Kocábová se dotazuje k 38. schůzi RM na bod č. 4, 
což je Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo se subjektem Inženýrské stavby Jebáček s.r.o., Popice 11, 669 
02 Znojmo na akci „Polánka, lakalita Za Hřištěm – vodovodní a splaškové kanalizační přípojky“ a 
pověřuje starostu města jeho podpisem -  táže se čeho se tento dodatek týká. Tento dodatek se týká pěti 
kusů přípojek s ruční vpustí vodovodní a splaškové kanalizační přípojky s tím, že došlo ke snížení ce-
ny díla.  
Dále se mě k 38. schůzi RM zeptal pan Mgr. Lang schvaluje bod 20 – realizace technického opatření 
na zvýšení bezpečnosti v dopravě na křižovatce komunikací bří Čapků – kpt. Jaroše na náklady města 
s podmínkou schválení DI Znojmo a postupuje podnět k vlastní realizaci příspěvkové organizaci 
SmMK. S tím, že řešíme dopravní studii a uvidíme, jakým způsobem se ta křižovatka dá vyřešit. Ví-
me, o které křižovatce mluvíme. Lang Petr, Mgr. – u té bývalé panelky. Starosta – ano, teď je tam 
asfalt a je tam špatný výjezd. Není tam vidět, bude se to řešit pravděpodobně nějakým zrcadlem. 38. 
schůze RM bere na vědomí, dotaz pan Mgr. Langa, bod číslo 4 podnět p. Novotného ze dne 15. 8. 
2016 vybudování chodníku před jeho nemovitostí na ulici Pod Hradbami, u staré sběrny, jestli víme. 
Postavil si dům a chce před svým domem vybudovat chodník, který byl, ale nejprve jím odmítnut a 
pak. Bylo to s ním nějak konzultováno. Tolik k tomu. Dále se ptáte na - bereme na vědomí bod číslo 5 
vystoupení ředitel MěKS ve věci zvýšení počtu zaměstnanců organizace s ohledem na počet realizova-
ných akcí. Tady se jedná především o to, že RM schválila přesun Informačního centra na náměstí do 
budovy bývalého soudu tam, kde se vchází do Komerční banky. Takže po levé straně vstupu bude při 
vstupu IC a tím pádem už nebude moci obsluhovat IC obsluhovat pracovnice, která je na muzeu, a 
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proto vznikla nutnost posílení stavu. Stačí informace takto, nebo může doplnit pan ředitel. Lang Petr, 
Mgr. – stačí takto. Já jsem pochopil s ohledem množství akcí, že je potřeba zvětšit počet zaměstnanců. 
Pokud to je pouze IC tak je to v pořádku. Starosta – další 39. schůze RM bod 1.4 Ing. Kocábová se 
dotazuje na Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na akci „Místní komunikace Nad Haltýři“ se subjektem 
Lukáš Maršalík. Jedná se o vybudování především opěrné zdi, ten dodatek tady mám, která je nutná 
k vybudování té komunikace. Jestli to takto stačí. Kocábová Helena, Ing. - Je to jenom dodatek na 
vybudování té opěrné zdi? A my jsme i objednatelé té komunikace, ještě se zeptám? Místostarosta – 
ano. Kocábová Helena, Ing. - termín na dokončení, teda když už se ptám. Místostarosta – původní 
bylo do 30.6.2016. Kocábová Helena, Ing. - ona se blíží zima. Ulice Durdická je stále dotčena vý-
stavbou té komunikace, není vyasfaltované. Starosta – ani se asfaltovat nebude.  Kocábová Helena, 
Ing. - já se ptám, jak to budeme řešit v zimě? Starosta – co jak budeme řešit? Tu komunikace Nad 
Haltýřem? Kocábová Helena, Ing. – komunikaci Durdickou, protože.  Starosta - komunikace Dur-
dická se bude uklízet. Standardní cestou. Kocábová Helena, Ing. – jako určitě ta ulice Nad Haltýři 
vlastně oni to napojují. Takže zasahují do  ulice Durdické takovými 20 až 30ti, neměřím to. Já to beru 
tak, že když tam pojede v zimě traktor s pluhem a tím, že tam není ten asfalt ani zaříznutý. Může se 
stát, že ho bude dále unavovat a také se může stát, že se nám bude ničit ulice Durdická. Oni současně 
nepožádali o prodloužení termínu k dokončení, tady s touhle tou smlouvou, tímhle dodatkem? Mís-
tostarosta – dodatkem byl termín prodloužen termín do 15.9.2016, jestli se nepletu, mám to tady u 
sebe. Kocábová Helena, Ing. – to už bylo. Místostarosta – do 23.9.2016. Takže ta samotná komuni-
kace je hotova a je pravda, že zapravení ještě neproběhlo, předání té stavby.  Procházka Pavel Ing., 
MSc. - my jsme to převzali a nechtěli jsme po nich žádnou. Starosta – k tomuto se dostaneme 
v dalším bodu, protože na to mám připravenou nějakou odpověď. Teď se dotazujete na Dodatek č. 1 o 
vybudování opěrné zdi, odpověď zněla vybudování opěrné zdi. Pokud budete mít dotazy ke komuni-
kaci Nad Haltýři, tak se v bodě Různé k tomu vyjádříme. Kocábová Helena, Ing. – dobře. Starosta – 
40. schůze, čeho se týkal Dodatek v bodě č. 16 ke Smlouvě o dílo uzavřené se subjektem: FLORA 
SERVIS s.r.o. na  herní prvky na ul. Bří Čapků, Moravský Krumlov  jednalo se o prodloužení o týden, 
protože tam byly dodány nějaké další herní prvky. Aby to bylo všechno v souladu, proto to prodlouže-
ní o týden. Dále se dotazuješ na bod 1.7 ze 40. schůze tzn. Smlouva o zřízení věcného břemene 
s panem Holečkem na dotčený pozemek. Tam není převzato to staveniště s tím, že do konce týdne, ty 
věci, které tady. Já si dovolím přečíst celou tu připomínku. Pozemek konkrétně strana 
s Krontorádovými je po stavbě přípojky v katastrofálním stavu. Dá se zjistit, jestli jsme od zhotovitele 
stavby převzali pozemek do užívání a pokud ano, pokud ne pozemek urovnají, vyberou kameny, beto-
ny a osázejí trávou. Do konce týdne by toto mělo být hotovo. Po dnešní třetí nebo čtvrté urgenci 
s panem, nemohu si vzpomenout jak se jmenuje. Do konce týdne by mělo být odstraněno. To byly pí-
semné připomínky a nyní otevírám rozpravu k bodu Usnesení.  
 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov. 
- Usnesení z 38. schůze RM konané dne 30.08.2016 
- Usnesení z 39. schůze RM konané dne 13.09.2016 
- Usnesení z 40. schůze RM konané dne 27.09.2016 
- Usnesení z 41. schůze RM konané dne 11.10.2016 
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7.  Architektonická studie na „Rekonstrukci zámku Moravský Krumlov“ - předkládá Mgr. Tomáš  
     Třetina, starosta města 
 
 

Starosta – tento materiál jste měli k dispozici na CD. Pokud k této studii máte někdo zásadní připo-
mínky. My ji vezmeme pouze na vědomí s tím, že jste s tím byli seznámeni. Pokud by Vaše připomín-
ky byly zásadní, tak si dovolím navrhnout termín příští týden ve středu 9. 11. 2016 v 16:00 hodin ve-
řejné projednávání tohoto záměru s tím, že my po dnešním jednání dáme CD s veřejnou studií, archi-
tektonickou studii na web města, aby se s ní mohli občané seznámit. V této místnosti bychom se o ní 
pak mohli pobavit. Jasně strukturuje, co bychom měli žádat o dotace, co bychom měli v nějakém čase 
opravit. Mám Vás seznámit s jednotlivými obrázky? Myslím, že jste dospělí lidé a že jste se studií 
všichni seznámili. Pokud ne, tak se o tom můžeme pobavit právě na tom veřejném projednávání. Jestli 
to takto stačí na úvod, prosím nyní Vaše připomínky. Jelínek Milan, Ing. - mám jednu velice zásadní 
připomínku. Trošku jsem si to připravil, takže děkuji za tu studii, která je vypracována. Máme podle ní 
přehled o té dispozici zámku, jaká je a máme tam docela solidní kalkulaci využitelných ploch. Motto 
našeho zámku je „Zámek žije“. Mohl bych vyslovit sám za sebe velké množství návrhů a možností, 
řešení, uspořádání jako je krumlovský zámek. Položím nám všem však jen jednu otázku „Opravdu 
chceme v tomto zámku smuteční rozlukovou síň?“ Dovolte mi, abych pokračoval dál. Proto pro řešení 
budoucí skladby využití zámku jako celku navrhuji: 
1.  vypsat veřejnou soutěž na koncepční uspořádání zámku a ploch s ním souvisejících, především 
vazba na všechny skutečnosti v kraji, vazba na zdroje města – sbírky muzea, kultura, sport s ohledem 
na kapacity města a využití krajiny, spolky, atd.. Ale i možnost energetických zdrojů a možností vytá-
pění, přístupové komunikace a parkovací plochy atd.. Využít strategický plán města s jediným cílem, 
jak zvýšit zájem o naše město a naplnit ho lidmi, kteří k nám budou rádi přicházet. Přesáhnou v této 
přípravě budoucí koncepce zámku hranice kraje a využít též možnosti za hranicemi naší země, protože 
i tudy se otevírají cesty. To byl můj první návrh. Čili vypsat veřejnou soutěž.  
2.   přijmout rozhodnutí, že bude možné rozhodovat o využití jednotlivých částí zámku až po vytvoře-
ní uspořádání zámku a jeho využití a závazné vize alespoň na 20 let. Můžeme tu říci spoustu připomí-
nek. Já k tomu přidám jednu jedinou poznámku, jedinou malou problematiku a to je problematika 
smuteční síně, nedostatku hrobových míst a jiná obdobná témata řešit v rámci přípravy nového územ-
ního plánu. To je moje stanovisko, které jsem si dovolil připravit na papíře, protože abych to třeba 
v nějaké emoci moc nepopletl. Děkuji za pozornost a dám Vám to k vašem zvážení. Zda by nestálo za 
to, tyto moje dva návrhy, tedy vypsat veřejnou soutěž a přijmout rozhodnutí, o tom kdy budeme roz-
hodovat o zámku, jestli by to za to nestálo. Starosta – děkuji za tuto připomínku. Já tomu jen tak tro-
chu nerozumím, abych pravdu řekl. Smuteční síň, řeknu to jinak. Každý zámek má kapli. V kapli se 
provádějí obřady, nejenom svatby, ale provádí se tam i pohřby. Čili pokud jsme rozhodli, že v kapli na 
zámku smuteční síň dělat nebudeme je zde návrh vyřešit problém neexistující smuteční síně na zámku 
v Moravském Krumlově. S tím, že je to studie a my to můžeme přijmout či nikoli. Ta smuteční síň je 
plánována, máte to v té studii, můžete se na ni pak podívat. Ať víte o čem mluvím. Další věcí je tato 
studie, která je tady předložena. Následně ten projekt předpokládá využití pro prostory výstavnictví. 
Pokud jsme se do toho pozorně podívali, tak stávající prostory se opravují, rekonstruují. Přičemž se 
příliš. Já moc nerozumím tomu zadání, jak jsi říkal Milane veřejnou soutěž. Veřejnou soutěž, na co? 
My teď zase, já budu pokračovat dál. Jakoby veřejná soutěž na co, protože, my abychom mohli podat 
žádost o dotaci musíme mít projekt na opravu jednotlivých místností. To je předloženo v rámci této 
studie, kde je to dále projektováno. Veřejnou soutěž na opravu?  Jelínek Milan, Ing. - omlouvám se, 
že Ti skáču do řeči. Mě absolutně chybí nějaká koncepce uspořádání a využitelnosti, spádovosti, mož-
nosti a všech ostatních souvislostí k tomu, abych mohl pak jako zastupitel dávat pobídky investorům. 
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Vkládat pobídky na využití určitých prostor, vybírat si z nabídek a takové věci. Nebudu diskutovat o 
smuteční rozlukové síni. To je jenom jedna z drobných maličkostí. Já bych na to mohl reagovat – ano, 
kousek od toho je byt správce. Kde máme byt správce, když se půjdeme podívat na zámek do Rájce - 
Jestřebí. Tam je byt správce, který vidí do zámecké zahrady. Vidí celý ten prostor, za který zodpovídá. 
Mě tam chybí prostě strašně moc věcí. Byl bych opravdu rád, kdybychom takový konceptní řešení 
měli a pak podle něho rozhodovali. Nechtěl by, teď to řeknu škaredě, nechtěl bych být tím správcem, 
který bydlí v blízkosti smuteční síni a třikrát za týden tam slyší rekviem. Tam bych opravdu nechtěl 
být. Když to řeknu úplně jednoduše. Nehatím tu práci, která je odvedená. Ta je perfektní, výborná. To, 
co jsem uvedl na začátku mě to dává jasnou představu o členění objektu, výkazu ploch. To není to, po 
čem já volám, tady v tom projektu, návrhu. Není to koncepční uspořádání, není to cíl, není to vize. 
Bohužel já nejsem v takovém případě schopen za sebe rozhodovat, jakým způsobem v zámku o jed-
notlivých věcech rozhodnou zda ano nebo ne. Ty studie samozřejmě může dělat, protože já pracuji ve 
školství, nechci tím dělat podporu školství, vůbec ne. To mohou dělat urbanistické kanceláře, archi-
tektonická studia, mohou to dělat fakulty. Máme tady tolik, když vezmu naše sbírky muzeální. Tolik 
lidí si udělalo doktoráty na našich muzeálních sbírkách, že my jsme ještě ani jednoho nevyužili. To 
jsou jen takové drobné poznámky, proto jsem řekl, že bych toho mohl namluvit hodně. To bych chtěl, 
aby někdo udělal za nás. Tu vizi, tu koncepci. Starosta – Karle, já nechci říkat, že jsi měl pravdu, ale. 
Široký Karel, Bc. – bereš mi to z úst. Já tomu přesně rozumím, to co je zpracováno je možná perfekt-
ní. Já doma to CD nemám, takže to doma nemám, kde přečíst, ale z toho, co sleduji je to kvalitně 
zpracovaný pasport na to, abychom věděli, co se tam děje. Je to přesně tak, jak jsem tenkrát řekl. 
Koupili jsme něco a nevíme, co s tím. Nemáme absolutně žádnou vizi, koncepci a teď ji tady budeme 
vymýšlet. Nic víc, jen jsem si chtěl přihřát polívečku. Starosta - já tomu rozumím, ale pořád se vra-
címe k tomu, co bylo na začátku. Naplnit zámek, který nebyl ve své mnohasetleté historii zaplněn. Byl 
plný pouze tehdy, když tam bylo učiliště. To prostě nejde ze dne na den. My v této chvíli, ano je tato 
studie jakýmsi pasportem, který dává přehled o tom, které místnosti budou zpraveny. Na ty opravené 
místnosti budeme žádat dotace. Jsou to ty místnosti, které jsou ve východním a jižním křídle. Zároveň 
pokud budete chtít můžeme se toho devátého zajít podívat do toho zámku, abyste ty prostory viděli. 
Pokud jste tam ještě nebyli. Předpokládá se, že se ten zámek nebude opravovat ze dne na den. Bude se 
opravovat postupně, tzn. v této chvíli na ty prostory, které budou opraveny využití máme. Máme vyu-
žití z hlediska výstavnických možností. Jestli ty mluvíš o muzeu, právě proto bylo přesunuto IC na 
náměstí, aby pro prostory muzea vznikly prostory. Vznikly možnosti pro využití buď v galerii, nebo 
v prostorách na zámku. My tady budeme soutěžit něco a ptá se někoho na něco, přičemž my vůbec 
nevíme, kdy se nám podaří sehnat dotační peníze na opravu západního křídla. To je to křídlo, které je 
celé do parku. My si totiž vůbec nerozumíme. Jelínek Milan, Ing. - my nemusíme shánět dotační pe-
níze. My, když budeme mít uspořádanou vizi, tak můžeme dělat pobídky k tomu investování, když to 
sestavíme. Řeknu to jednoduše. My tam někde něco umístíme, pak se někdo najde, investor. To, co 
tam umístíme, budeme nakonec přemisťovat někam jinam. Košíček Jan, Mgr. - já souhlasím s panem 
Jelínkem do posledního písmene, protože si myslím, že má pravdu. Já si pořád myslím, že bylo dobře 
koupit zámek. Asi není možné do posledního písmene vědět, co s ním budeme dělat. To je přesně ten 
proces, který musí následovat. Plánovat něco, co není moje mi připadne úplně mimo mísu. Ano, zá-
mek jsme koupili a teď je přesně, jak to říká Milan, i na těch jednotlivostech. Podle mě důležité, aby 
se nám někdo se na to podíval z většího odstupu, aby se na to podíval z více úhlů. Abychom měli 
přesně ty varianty. A myslím si, že ta souvislost toho bytu správce s tou smuteční síní, je přesně ta 
ukázka v tom drobném. Měl by se na to podívat z toho pohledu, jestli chceme první patro věnovat vý-
stavnictví či ne. My teď budeme opravovat jižní křídlo a chceme tam vůbec výstavní prostory nebo ho 
tam nechceme?  To vůbec neříkám, jako s tím, že je to nějak špatné řešení nebo není. Já nevím, jestli 
jo. Přesně tak, jestli budeme parkovat na nádvoří nebo nebudeme. Jsou tam prostory, které chce-
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me,aby město opravovalo nebo jsou to prostory, které nabídnout kde komerci či ne. To opravdu, To-
máši, nevíme. Já si také myslím, že ta studie je velmi dobrá. Je to, ale jeden z těch kroků, který jsme 
museli udělat, abychom se mohli bavit o těch následujících krocích. Nemyslím si, že je něco proti ně-
čemu. Podle mě by měly následovat ty kroky. Já jsem to říkal i na Radě, že bychom si měli i my 
v podstatě sednout a udělat nějaké zadání. Byť samozřejmě na 20 let, na 100 let dopředu je asi velký 
úkol pro nás všechny, abychom něco vymýšleli, ale asi té zodpovědnosti nezřekneme. Co vůbec my 
tam jako Krumlov chceme, jakou máme my vizi. To prostě nepadlo, my to tlačíme někam, že opraví-
me kus. Ale opravíme ten kus na výstavnictví, na byty, na tu místnost, kterou nám oni navrhují. 
Chceme ji tam vůbec? My jsme se třeba vůbec nebavili, jestli tam tu smuteční síň chceme. Teď my ji 
tam umístíme a je to náš jako záměr nebo není. Starosta – není. To není pravda.  Košíček Jan, Mgr. 
– tak jak to je. Starosta – je to studie, která říká, že tady v těchto prostorách by mohla vzniknout smu-
teční síň. Jestliže jsme to nyní zúžili na problém. Řešíme tento problém. O tom jsem se chtěl pobavit 
na té schůzce toho devátého. Smuteční síň ano – ne. Pokud řekneme ano, máme vyřešeno a pokud 
řekneme ne, je potřeba říct další řeči. Kde to uděláme, jakým způsobem. Teď nemyslím zámek, ale 
myslím smuteční síň. My tady jakoby chceme všichni smuteční síň. I víme, že to město Moravský 
Krumlov potřebuje, ale nikdo nenabízíme řešení. Košíček Jan, Mgr. – máme jen jedno alternativní a 
jak víme, že je to nejlepší. Starosta – ano, já neříkám, že je nejlepší. Já prostě nabízím nějakou mož-
nost řešení nebo tato studie nějaká možnost řešení. Ano, ne následně o tom budeme hlasovat, jestli ji 
tam dáme. My si totiž neuvědomujeme jednu věc. Vrátím se k tomu, jak to bylo za doby Lichtenštejnů 
na zámku. Třetí nadzemní patro nebylo nikdy Lichtenštejny využíváno. Bylo nachystáno pro nějakého 
jejich syna, který se tam měl přiženit. Měl se oženit a bydlet v těchto prostorách. Nakonec se přiženil 
někam jinam. Může se stát, že spoustu těch prostor my spravíme. Budou nachystány pro možnost vy-
užití a budou čistý, krásný, nachystaný. V této chvíli vám nemůžu, Vy chcete využití do každé míst-
nosti celého zámku. To prostě nejde. To je sen, to nejde. Košíček Jan, Mgr. – tak to vůbec není. My 
se přece musíme pobavit. Nebo někdo, kdo se na to dokáže podívat vizí architekta a podobných lidí, 
jestli jsou vůbec ty naše vize vůbec umístitelné. Jestli to nejde proti něčemu. Dejme třeba i s tím vytá-
pěním. My tady máme jeden jakýsi pasport, který přesně neříkám, že je špatný. Je třeba se na to podí-
vat i z jiného pohledu. Jiná architektonická kancelář umístí třeba tu smuteční síň někam jinam. My se 
o nich pořád bavíme do jiných prostor a řekneme, hele tady se nám to vlastně už vůbec netluče. To má 
návaznost na ten zadní trakt, já teď nevím. Já si to nedovedu vůbec představit. My nyní postupujeme 
krokama, které jsou jakoby dávány jedním jediným pasportem. Půjdeme do správy jižního křídla, se 
to už nabízí, když máme výstavnictví před tím, tak je návazně i to jižní křídlo špatně. Nechápu, proč 
se bráníme teď tomu návrhu pan Jelínka, který si myslím, že. Starosta – já se ničemu nebráním. Ne-
vím, co to je vypsat veřejnou soutěž, jakoby na co. Na využití zámeckých prostor, kterých jakoby?  
Košíček Jan, Mgr. – všech, jak ten zámek uchopit. První patro bude výstavnictví, druhé patro budou 
kanceláře. Je to špatně, není to špatně? Chceme tam provozovat restauraci, bude tady v parku, do toho 
výběhu nebo tady v zámku. Starosta - my se bavíme o dvou různých věcech. První věc je oprava 
zámku v nějakých částech, nějakém čase, v nějakém prostoru za nějaké peníze. V této chvíli můžeme 
žádat na Ministerstvu pro místní rozvoj o peníze na opravu dvou – východního a jižního křídla s tím, 
že tato studie, kdybyste se do ní podívali pořádně. Vám říká, které prostory se opraví. O využití se ta-
dy baví pouze o smuteční síni. S tím, že my v této chvíli máme využití pro výstavnictví. Bavíme se o 
plátnech Muchovi epopeje, bavíme se s Kampu, bavíme se s Muzeem v Kremži, bavíme se … Koší-
ček Jan, Mgr. – já si myslím, že toto nikdo nezpochybňuje. Starosta - to je toto využití. Já akorát 
říká, že to jsou teď prostory, které umíme využít. Výstavnictví znamená, přivezu do těch prostor, teď 
to řeknu hloupě deset obrazů a deset obrazů zase odvezu. V těch prostorách my můžeme dělat zastupi-
telstvo, můžou tam být kanceláře. S tím žádný problém není. O tomto asi mluví, vypíšeme veřejnou 
soutěž, ale ty prostory musí být opraveny. Nepřijde nikdo, že nám opraví půlku zámku. Tu myšlenku 
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opusťte, takový nikdo není. Kdyby byl, tak by si to už dávno koupil. Jestli si myslíme, že něco jak je 
Valči, v Hrotovicích tak to vůbec není. Široký Karel, Bc. – já budu rychlý. Naprosto souhlasím 
s panem Jelínkem i s panem Košíčkem. Jsem rád, že pak Košíček alespoň z části souhlasí se mnou. 
Nicméně si myslím, že ty jsi opravdu nepochopil, co se tady říká. Ta studie, ta koncepce neznamená, 
že budu vědět s každou místností, co chci udělat. Je to jakási vize toho, že když udělám někde něco, 
tak si tím nezavřu vrátka, udělat někde něco jiného. To je přesně ten špatný postup. Teď vypisuje Mi-
nisterstvo dotace, pojďme do toho a pojďme je rychle probrat. Něco tam rychle opravme, nějak. To je 
prostě špatně, proto si myslím, že ta vize musí být a nikdo neříká, že musím vědět, co udělat ve skle-
pě, co kde udělat atd.. Je strašně chvályhodné a za to strašně děkuji, že se bavíte s různými instituce-
mi, kteří by tam dělali výstavnictví. Má otázka bude zas škaredá. Spočítal někdo, jestli tohleto výstav-
nictví nám taky nějaký peníze přinese, abychom si vydělali na ten plyn, kterým tam budeme třeba to-
pit. Ve finále z toho může být to, že ten zámek sice budeme mít hezky opravený. Ony dotace jsou 
trošku dvousečná zbraň, protože tam to nebude 100% dotace. Tam určitě budou nějaké vlastní zdroje, 
kterých nebude zrovna málo. Starosta – 10%. Široký Karel, Bc. – 90, 10 při těch částkách to nejsou 
zrovna malý peníze. Potom to budeme mít opravený a možná si půjčíme ještě na těch 10%, abychom 
je měli z čeho zaplatit. Pak budeme zase dál platit a jenom za to, že ten zámek žije. Tam je potřeba 
dostat nějaké peníze z toho, aspoň je vydělat. Aspoň, aby se pokryl provoz zámku. Kočí Irena – já 
bych to trošku zjednodušila. Když si koupíte starý rodinný domek a chcete ho renovovat, tak začnete 
jak. Svou představou, co bych v tom rodinném domku chtěla mít. Kde budu chtít koupelnu, kde budu 
mít kuchyň a podle toho to budu opravovat. Proto souhlasím s tím, udělejme si schůzku, protože opra-
vovat prostory jenom pro to, aby byly opraveny. S tím, že potom tam budu chtít udělat, já nevím, co. 
Budu to zase bourat, kopat cokoli. Důležité je vědět, kde začít. Podle toho, co jsem si četla, tak vlastně 
celá střecha i když vypadá pěkně z některých částí nově, tak by byla potřeba udělat na celém zámku 
úplně nová, odvlhčit apod.. Výstavnické prostory opravené máme, třeba je nechat udělat ještě větší. 
Ale opravdu na tom vlastním využití určitých částí na tom zámku. To si musíme položit na otázku my. 
Co tam chceme, jestli tam bude muzeum, knihovna atd., ale už s tím to opravovat. Tady muzeum, tady 
bude knihovna. Rozumíte, tak jak, když si koupíte rodinný domek. Vím, jak má vypadat, co tam má 
být a podle toho opravuji. A ne, že teda opravím plášť a vnitřek a pak řeknu, že tu koupelnu chci na 
druhé straně a začnu kopat trubky do koupelny. Musíme vědět, co v tom zámku chceme. Lang Petr, 
Mgr. – mě jenom zaskočila ta informace, že žádný soukromý investor nebude. Zastupitelstvo, dvě 
zpátky jste říkal, že. Starosta – to je něco jiného, to máme tu druhou možnost. Lang Petr, Mgr. – furt 
to existuje. Starosta – bavíme se o konírně. To je ten druhý materiál. Košíček Jan, Mgr. - já si pořád 
myslím, že zbytečně planou emoce. Myslím si, že není nic proti ničemu. Aby ty dvě iniciativy šly ru-
ku v ruce, protože se může stát, že dostaneme další tři, čtyři materiály. Vůbec bych se nebál oslovit 
další v rámci ročníkových prací architektura apod.. Možná zjistíme, že to, co máme na papíře je to 
nejlepší uzpůsobení jaké může být. Pořád si myslím, že je lepší vybírat ze tří, čtyř, pěti variant. Vybrat 
si z toho, co nám vyhovuje a než mít jeden papír, byť je třeba dobrý a držet se ho. Jestli máme sehna-
né dotační tituly na výstavnictví, tak říkám znovu. Myslím si, že ty prostory budou na sebe navazovat. 
Pojďme je využít, ale současně zkusme oslovit ty lidi, kteří nám pořeší tuto parkování, kteří nám vy-
řeší to, jestli v třetím patře chceme dejme tomu udělat nějaký prostor na kanceláře, třeba i Městského 
úřadu. Bude potřeba to uchopit úplně jinak, co se týče sítí, co se týče vytápění apod.. než když tam 
uděláme jeden velký prostor na archivnictví. O kterém se také jeden čas uvažovalo. To je potřeba se 
nějakým způsobem rozhodnout. Jestli půjdeme po tom a budeme to nabízet na archiv, tak asi bude to 
zadání úplně jiný než jestli to budeme nabízet a teď to přeženu na nějaké sociální bydlení. Říkám pře-
háním to. Starosta – je potřeba se na ten zámek jít podívat. Ve chvíli, kdy uvidíte ty vnitřní dispozice 
toho zámku, tak budete vědět, o čem tady mluvíte. To je první věc. Možnost se podívat na zámek už 
byla několikrát. Já souhlasím s tím, že musím vědět v rodinném domě, co kde si dám. Ale koupelna, 
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když si opravuji starý dům musí zůstat a nemůžu si ji udělat v obýváku. Ten zámek je v nějakých dis-
pozicích a nějak ten zámek prostě stojí. Nelze udělat. Když se na to podíváte, my opravujeme stávající 
prostory, my nic nevymýšlíme. Jediné, co je v té studii je návrh na možné využití, je právě smuteční 
síň, která je jakoby rozbitá hned na začátku. Ty ostatní prostory, ta studie slouží k tomu, abyste věděli, 
co se bude opravovat. Proto ten dotační titul není na zvýšení turistického ruchu, který byl v minulosti. 
Je na záchranu architektonického dědictví, který předpokládá, že se opraví místnosti, které budou tře-
ba prázdné. Ve třetím nadzemním podlaží vzniknou prostory, tady ta fotka někde je, kdy učiliště tam 
vestavělo dřevěné příčky. Ty příčky se musí odstranit a tam vzniknou dva veliké sály. Budou to dva 
veliké sály, tam nic jiného nejde. Když vezmu pro archivnictví. Ano souhlasím s tím, bavili jsme se o 
tom, pojďte tady do těchto prostor. Vyhovují vám, nevyhovují. Oni řekli, ne nevyhovují. Proto se tu-
nel a prostory v tom, nevím jestli je přízemí nebo první nadzemní podlaží, když vejdu na arkádové 
nádvoří po levé straně, pod tím co se opravilo. Oni řekli, že je v této chvíli využívat nebudou. Opraví 
se do prostor, aby byly opraveny. Nic víc, jakoby využiti toho zámku máme na část výstavnictví a to 
koncipováno je tak, a to odpovídám pan Širokému, abychom zapatli provoz. Proto se tak poníženě 
pořád snažíme v Praze dostat k plátnům, tak abychom zpátky ty dva milióny získaly na pokrytí provo-
zu. To je potřeba si zase přečíst v tom. Tady kole 400 tisíc za rok. Takže vytápění do těch prostor, kte-
ré budou opraveny je částka, která je na vytápění Městského úřadu. Já se vůbec nebráním vypsání ně-
jaké soutěže. Zkusím to shrnout. Rozlišujme dvě věci. Využití zámku je nechť, tak jak navrhoval pan 
Jelínek v rámci veřejně soutěže, s tím já nemám problém. Vnímejme to, že na druhé straně existuje 
v této chvíli dotační titul na záchranu architektonického dědictví tzn. na záchranu zámku. Toto je o 
tom, které prostory se budou opravovat. Ve chvíli, kdy my řekneme ne – my si tam musíme usmyslet, 
co tam chceme, tak ztratíme možnost se toho účastnit. Zkusme vnímat tyto dvě rozlišné věci. Jelínek 
Milan, Ing. - já samozřejmě vůbec nic nemám proti dotacím. Já vůbec nic nemá proti záchraně kul-
turního dědictví, protože tam je potřeba tolik oprav do základních stavebních konstrikcí a všech těch 
základních zařízení, které tam je. Když řekneme, že tam budeme mít jen opravené zdivo, odvlhčeno, 
vyměněná okna, opravená střecha, tak to je prostě to o čem mluvíš ty. Ale já mluvím o zcela jiné věci. 
Když se třeba podívám na krajinu, na okolí  Krumlova, na využitelnost v oblasti sportu, cykloturistiky 
a všeho možného, tak ani nejsem schopen všechny ty slova vyslovit. To jsem řekl už na začátku, pro-
tože já to třeba ani sám nevím. Tzn. to je potřeba zadat tak, aby ta studie, ta veřejná soutěž tohle toto 
všechno zohlednila. To co ty lidi jsou k tomu vzdělaní. My to nevymyslíme a tohle toto zadat a toho 
se pak držet, abychom měli nějakou vizi. Mohu říct další vizi za sebe. Pod zámkem máme totálně roz-
bitý jez, bývala tam turbína, vodní zdroj, elektřina a všechno. My tam chodíme kopřivami. Když to 
dáme někomu za úkol, kdo nám tady toto všechno sestaví. Z přístupové komunikace ke Krumlovu. 
Jejich zvýraznění a třeba i jiných věcech. To je to o čem já tady mluvím. Já nemluvím o tom a jestli 
vůbec tady má být smuteční síň nebo nemá. Já říkám, nerozhodujme o tom, jestli tady vybudujeme 
toto. Opravujme, je to v pořádku, čerpejme dotace, zachraňujme kulturní dědictví. Ale to rozhodování, 
kde, co až budu mít ten objekt vyspecifikovaný tak můžu říct klidně. Ano máme tyhle a tyhle prostory 
pro hotelovou činnost a dejme pobídky. Možná na ně nikdo neuposlechne a možná  za deset let jich 
budeme mít tolik, že nebudeme vědět kterou vybrat. Starosta – pojďme si teď ujasnit pojmy a dojmy. 
Bavíme se o dvou věcech. S tím souhlasíme všichni. První věc je oprava prostor východního a jižního 
křídla. Víme o kterých prostorách mluvíme. Prostory rytířského sálu a navazující nad ním, plus pro-
story, které jsou u silnice. Východní, jižní křídlo, dobře. Tato studie slouží k tomu, abychom věděli, 
co se bude opravovat. Přičemž je v ní pouze navrženo možnost využití dalších dvou místnosti, které 
při nějakém projednávání s panem architektem Fránkem. Zkuste zde vymyslet, jestli zde lze umístit  
smuteční síň. Je zde návrh, šlo by tam umístit smuteční síň. Je to v návrhu. Pan Ing. Jelínek mluvil o 
tom, vypišme veřejnou soutěž na možnost využití prostor zámku. To je úplně jiná věc. Shodujeme se 
na tom, takto. Že se bavíme o dvou různých věcech. To je prosím Vás nutné si teď vyjasnit. Bavíme 
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se o dvou různých věcech nebo se bavíme o jedné. Podle mého názoru se bavíme o dvou různých vě-
cech. Tato studie nám říká, co bude opraveno. Pan Jelínek navrhuje doplnit veřejnou soutěží o tom,co 
kde budeme a jak realizovat. Přičemž my v této chvíli víme, že se část toho zámku bude opravována 
pro výstavnické účely. Souhlasíme s tím, takto všichni. Jelínek Milan Ing. – já s tím samozřejmě 
souhlasit nemohu. S dotacemi souhlasím, ale s umístěním těch prostor, když to řeknu úplně polopatic-
ky nechci to ani vyslovovat. Byt správce a smuteční síně, prostě nemohu souhlasit. To bych musel být 
úplně padlý na hlavu. Nezlob se na mě, že to říkám tak ostře. Protože ano, samozřejmě opravovat pro-
story, zachraňovat to v pořádku. Vždyť my opravujeme pouze holé zdi, holé stropy, holý krov. Vymě-
ňujeme výplně okenních otvorů a takové věci. Na tom nemůžeme nic pokazit z těch dotačních titulů, 
ze všeho. Nerozhodujme kam co dáme. V tomto okamžiku ne. Já to řeknu teď z jiného soudku. Je to 
tedy o mém synovi. Když můj syn přemýšlel nad tím, jak dostat část lidí do Krumlova a stálo ho to 
hodně úsilí. Udělal si tak obrovský průzkum, že já jsem mu říkal. Prosím tě, ty jsi především student a 
ne, abys dělal tolik práce. Z toho celého širokého záběru vybral to a těch zkušeností, které načerpal 
vybral to, co se doopravdy v tom městě uchytilo. I možná bylo prosazeno i přes nějaké malinké ne-
snáze ze začátku. Slouží to a nese to svoje ovoce. Já nechci vůbec mluvit o svém synovi, protože to je 
příklad, který teď mohu z fleku tady dát za Krumlov. Přesně takovouto představu mám o tom zámku. 
Proto říkám, vypišme soutěž na koncepci. Ne na to, co bude v kontrérní místnosti, ale především koho 
jsme schopni sem dostat, jak jsme schopni využít krajinu, jak pokryjeme energetiku a dalších padesát 
témat, které já nejsem schopen ani sám, za svoji osobu vyslovit. To chci. Starosta – takže ještě jed-
nou. Dvě věci, pořád. Já to také zkusím říct jinak. Abychom mohli opravit část toho zámku, musíme 
mít zpracovanou projektovou dokumentaci. Projektová dokumentace k opravě některých prostor je 
v kostce shrnuta v tomto materiále, které jste dostali k dispozici. Projektová dokumentace na opravu 
těchto prostor a ta projektová dokumentace říká, infocentrum nebo vstup do zámku by měl být 
v některých místnostech. Je možnost vybudovat byt správce v některých možnostech. V jiných mož-
nostech smuteční síň. Nic víc. Pokud my s těmi třemi prostorami máme problém, můžeme říct, nebu-
deme zde dělat smuteční síň. Nebudeme zde dělat byt správce v daném prostoru. Dobře, pořád ten 
prostor musíme opravit. Jestli to je to o čem se bavím já. Vy tvrdíte, ne nedělejme. Jelínek Milan Ing. 
– ne. Nezlob se, že Ti skáču do řeči. Já Ti říkám, kdyby tyto výkresy byly úplně holé, které rekon-
strukce budeme obnovovat. Kdyby tam byly arkády, pískovcové sloupy, dotace, kolik. Tak to všechno 
beru, ale nerozhodujme tady, bude tahle místnost využita tak, tady bude. Opravujme to jako koncept, 
jak to říkáš ty. Ano využijme dotace na záchranu kulturního dědictví a rekonstruujme to do takového 
stavu jaký byl. Odbourávejme příčky, dávejme tam původní dveřní zárubně, dveře všechno. To mějme 
jako cíl a ten zbytek si připravujme k tomu, aby ty pobídky, které město může potom dělat. Mějme 
nějaký koncept, nějakou vizi a pak to dělejme. My se na tom shodneme, ale mě akorát vadí to, že do 
těch konkrétních míst chceme umisťovat konkrétní věci. Že se nedržíme té vize záchrana, obnova těch 
místností. Tak jak je postupně upravujeme, pro výstavnictví celou tu východní část, která je opravena, 
toho se držme. A v tomhle směru běžme. Když já to řeknu za sebe úplně polopaticky. Široký Karel, 
Bc. - já to tedy řeknu také úplně polopaticky. V tom zámku zahučí 150 miliónů korun, který tam ne-
budou vůbec vidět. To je přesně na ty věci, co říká kolega a říká to správně. Vyměňujte tam okna, 
opravujte střechy, krovy, sanujte stropy a až tohle to všechno bude. Mezi tím připravujte nějakou kon-
cepci co s tím dělat a pak dělejte zásadní věci. Já říkám, že když se dá 150 miliónů korun do těchto 
věcí, co jsem řekl, tak tam v zásadě nebudou moc vidět. Starosta - tak bude opravené celé východní a 
jižní křídlo. To není pravda. Široký Karel, Bc. – ne, ty mluvíš pořád. Kocábová Helena, Ing. – já se 
zeptám. V té studii musí být je napsáno tahle ta místnost je to, tahle ta ono a tahle něco jiného. Nemu-
sí, takže to vyškrtněme z téhle studie a použijme, budou se opravovat tyhle a tyhle místnosti. Takhle 
to dejme na ten dotační titul. Já se ptám, jestli to takhle jde. Když se nemůžeme shodnout. Košíček 
Jan, Mgr. – já si pořád myslím, že ty jsi to pořád říkal dobře. Opravdu se jedná o dvě věci. Myslím si, 
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že tady najedeme shodu v tom, že ty prostory, které se teď nabízí se dotačně zainventují, se plánují na 
to výstavnictví. Myslím si, že to není nic proti ničemu. Ale pojďme to opravdu řešit, tak jak to říká 
pan Jelínek koncepčně. My dneska tady třeba mluvíme o tom, že konírna bude vhodná, abychom ji 
dali ke komerčnímu využití, ale je to tak, opravdu. Asi jo, ale víme všichni, že tu konírnu chceme na-
bídnout na nějakou vinárnu na nějaký hotel. Asi se to nabízí, ale je to opravdu správná úvaha nebo 
není. A to by se mělo všechno odrazit v tom. Ty víš, že jsme spolu o tom už vedli nějakou diskuzi. 
Pustíme je třeba parkovat před tu vinárnu, bude tam ten hotel, budou tam ty auta parkovat na tom ná-
dvoří. To jsou opravdu drobnosti, ale který my třeba i smluvně zavážeme, tak si na x let můžeme úpl-
ně zavázat ruce viz naše krásná Blondýna. To jsou věci, které bychom měli mít dopředu opravdu ně-
jakým způsobem promyšlené. Já si opravdu myslím, tak jak to říká Milan. My to třeba nedokážeme 
díky tomu, že třeba v tom Krumlově pohybujeme každý den. Vidět to z té perspektivy, kterou nám 
můžou poskytnout jiní. Já bych se opravdu přestal bavit o tom, jestli dotaci do toho jižního a východ-
ního křídla dáme a budeme tam mít výstavnictví, to si myslím, že je téměř jasné a myslím si, že by to 
bylo škoda tu dotaci nevyužít. Pojďme, ale souběžně dělat ty kroky, o kterých tady mluvil Milan. To 
není pořád a mě totiž připadne, že ty stavíš ty dvě věci proti sobě. To je podle mě naprosto jasný sou-
běh událostí. Pojďme využít maximum dotačních titulů, ale pojďme současně řešit opravdu celý ten  
prostor jako by z nějaké koncept. Třeba teď řeknu konkrétně. Máme tam žádost na stole nějakých lidí, 
kteří chtějí investovat peníze do těch prostor. My bychom měli mít naprosto jasnou koncepci, jestli ty 
prostory chceme dát komerčnímu člověku, aby je využil. Je asi škoda, jestli se nakonec rozhodneme 
jim to teď nedat, ale my to nemáme prodiskutované. Nevím, jestli jsem se o tom bavili a asi bychom 
to měli mít prodiskutované. A ano, konírnu chceme dát nějakému soukromému subjektu, který by tam 
zřídil dle nás tyto služby. Prohlasovalo se to, prodiskutovalo se to. Starosta -   já jsem to už říkal tři-
krát a řeknu to ještě počtvrté. Bavíme se o dvou věcech, už jsme se na to shodl,i ano nebo ne. Košíček 
Jan, Mgr. – to už jsme se shodli na začátku. Starosta – bavíme se o tom, že tato studie je podkladem 
pro projektovou dokumentaci na opravu těchto dvou křídel. Ano. To co říká, Ing. Jelínek je studie, 
která říká, využijme prostory pro nějaké využití. Je to tak. Zadejme veřejnou soutěž na využití opra-
vených prostor. Ano nebo ne. Jelínek Milan, Ing. – tady bych to doplnil, ne na využití obou oprave-
ných prostor. Vůbec celou vizi, celou koncepci, spádovost obyvatel a všechny věci. Já když jsem při-
šel tady poprvé do Zastupitelstva tak jsem si s Jirkem Velíkem četl poznámky odkud sem, z kterých 
částí sem jezdili lidé na letní. Starosta - to já nezpochybňuji, ale ty prostory musíme opravit. Jelínek 
Milan, Ing. – ano, v pořádku. Však je opravujme. Starosta – takže ještě jednou. Už nemám sílu to 
opakovat. Čili ještě jednou. Toho 9.11.2016 se tady sejdeme. S tím, že tady máte. Vnímáte potřeby 
občanů města Moravský Krumlov, já jsem přesvědčen, že vnímáte. Víte, že spoustu trápí neexistující 
smuteční síň. Toto je možnost, jak ten problém mít, nemít. Ty s tím nesouhlasíš, spoustu lidí s tím 
souhlasí. Je to zase o tom, já rozumím tomu, co tady říkáš. Bavíme se o celé koncepci, dobře. O cel-
kové možnosti využití celého toho zámku, zadejme podmínky obchodní soutěže. Pokusíme se do příš-
tí středy, jak by mělo to zadání vypadat, abychom ho mohli připomínkovat a následně vypsat. Jen je 
potřeba si následně uvědomit, že to bude stát nějaké peníze, nebude to zadarmo a to hned podotýkám. 
Budou to nemalé částky, bude to v řádech statisíců. Já to říkám hned za včas, protože to tak bude.  
Procházka Pavel, Ing., MSc. - když tady házíme stamiliónama, tak statisíce nás. Starosta - já s tím 
nemá žádný problém, já se pokusím tuto debatu ukončit s tím, že ještě jednou shrnu to, na čem jsme 
se tady domluvili. První věc bereme na vědomí architektonickou studii, za druhé ta studie, to už je 
mimo usnesení nám říká, na které prostory se vypracovává projektová dokumentace na opravu. Za 
třetí vypracujme podmínky zadání na veřejnou soutěž na využití prostor zámku, s tím, že nám to ne-
brání v tom, abychom opravovali prostory. Čtvrtá věc, máme zde navrženy tři věci v této studii, které 
někam něco umisťují. Je to vstup, ve kterém by mělo být Informační centrum do zámku, je to možnost 
využití části dvě místností na zámku, ze všech místností na zámku  – možnost využití smuteční síně a 
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možnost bytu správce zámku. To jsou tři možnosti a čtvrtá možnost. To máte zde, žádost o pronájem 
nebytových prostor od pana Kudery a pan Valy, který je na možnost využití konírny, na vybudování 
restaurace, možnosti občerstvení, sociálního zázemí v nějakém horizontu příštího roku. S tím, že 
oprava těch prostor nad tím přízemím, nad tou tělocvičnou, která tam je, by mohl sloužit časem 
k ubytování. Všichni víme, že ubytování nám tady chybí. Zase se o tom bavme v tu středu. Jakým 
způsobem to posuneme dál. V této chvíli mě nenapadá nějaký další závěr. Má k tomu ještě někdo dal-
ší nějakou připomínku. Nemá, usnesení tedy zní. 

 
 Návrh usnesení: 
 ZM bere na vědomí architektonickou studii „Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“. 
 
 
 Návrh usnesení: 
 ZM ukládá Radě města vypracovat zadávací podmínky pro zadání veřejné soutěže na koncepč- 
 ním uspořádání zámku Moravský Krumlov a ploch s ním souvisejících. 
 
  
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí žádost o pronájem nebytových prostor v areálu zámku Moravský Krumlov 
ze dne 20.10.2016. 
 
Starosta – byl bych rád, kdybychom se o tom toho 9.11.2016 pobavili s nějakým návrhem řešení. Po-
kud řekneme ano, myslím si. Je potřeba na tom začít pracovat. A teď, co s tou konírnou ve smyslu 
dlouhodobého pronájmu. My jim musíme předložit podmínky za jakých jim to jsme schopni prona-
jmout. Máme teď konečně někoho, kdo by tam mohl něco reálně vybudovat. Souhlasíte s tím, takto 
všichni Milane? Jelínek Milan, Ing. – já s tím nemohu souhlasit. Já nebudu rozhodovat o tom, k čemu 
se využije konírny, když nemám jednoznačnou představu. Nezlob se na mě, nemohu. Starosta – dob-
ře, to je tvůj názor. Ostatní se s tím ztotožnili, takže se na to připravit můžeme. V této chvíli končím 
projednávání bodu číslo 7. 
 
 
 8.    Rozpočtová opatření č. 27 – 32/2016 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 27/2016: 
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- Příjmová část rozpočtu   -   125,3  tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   -   125,3 tis. Kč 

 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 28/2016: 

- Příjmová část rozpočtu   + 610,0 tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   + 610,0 tis. Kč 

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 29/2016: 

- přesuny ve výdajové části rozpočtu  
 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 30/2016: 
- Příjmová část rozpočtu   + 231,0  tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   + 231,0  tis. Kč 

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 31/2016: 

- Příjmová část rozpočtu   + 480,0  tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   + 480,0  tis. Kč 

 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 32/2016: 

- Příjmová část rozpočtu   + 121,5  tis. Kč 
- Výdajová část rozpočtu   + 121,5  tis. Kč 

 
 
Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních: 
 

Rezerva Částka 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva)        90,3 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu          0,0 
Rezerva pro přípravnou činnost      565,0 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace   1 820,0 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města   5 191,6 
  
celkem   7 666,9 

  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 27-32/2016 provedená Radou města Moravský 
Krumlov. 

 Návrh usnesení:  

ZM schvaluje změny závazných ukazatelů pro příspěvkové organizace města: 
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1. Služby města Moravský Krumlov – navýšení odvodu z odpisů a navýšení příspěvku na provoz,          
každý o částku 480 tis. Kč.  

2. Základní škola Ivančická – navýšení příspěvku na investice o 400 tis. Kč a snížení příspěvku 
na provoz o 400 tis. Kč. 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
9.   Poskytnutí peněžitého daru fyzické osobě – Darovací smlouva - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 

starosta města 
 
 
Starosta –  měli jste možnost se s tímto materiálem seznámit. Bavili jsme se o něm již a myslím, že je 
to zřejmé. Přečtu tedy návrh usnesení.  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnou Haně Všetulové, bytem Moravský Krumlov, Palackého 85 peněžitý dar 
ve výši 50 000,-Kč účelově určený na pořízení léčebného pohybového přístroje MOTOmed viva2. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
Zdrželi se: 0 
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Darovací smlouvu o poskytnutí peněžitého daru ve výši 50 000,-Kč účelově urče-
ného na pořízení léčebného přístroje MOTOmed viva2, s fyzickou osobou, Hanou Všetulovou, 
bytem Moravský Krumlov, Palackého 85, a pověřuje starostu jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
 
 
10.    Vydání změny č. 9 územního plánu sídelního útvaru Moravský Krumlov  - předkládá Mgr. 
        Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – kdy tato změna navazuje na změnu číslo 8, která již byla schválena a otevírám k ní přímo 
rozpravu. Lang Petr, Mgr. – já mám jen takovou drobnost. Ty dokumenty v tom PDF, jestli by ne-
mohly být ve větším rozlišení. Ono, když se to přiblížilo, tak tam nešlo pořádně nic poznat a ty mapky 
byly nepřehledné. Když jsem si to přiblížil, tak jsem tam neviděl nějaké popisky. Bylo mi relativně 
jasné o co tam jde, ale bylo by lepší, kdyby to bylo přesně vidět. Místostarosta – pokusíme se to 
v těch příštích materiálech zohlednit. Lang Petr, Mgr. – děkuji. Procházka Martin, Ing. – k uvedení 
nějaký koncept na, jakoby k tomu novému územnímu plánu.  Šťastný Petr, Ing. – vedoucí OVÚP- já 
jsem Vám posílal e-mail.  Procházka Martin, Ing. – my jsme se bavili po telefonu a Vy jste říkal, že 
nějak na podzim. Tajemník – ta informace byla poslána všem. Šťastný Petr, Ing. – vedoucí OVÚP-  
já jsme Vám posílal. Probíhá zadání, projednávání o novém územním plánu. Jednáme s dotčenými 
orgány, pokud všechno dobře dopadne, tak na nejbližším Zastupitelstvu, jestli bude ještě tento rok 
v prosinci. Bude předloženo zadání, ta první část nového územního plánu. Já, když jsem posílal ten e-
mail, omlouvám se, možná jsem všem nerozeslal. Procházka Martin, Ing. – možná ano. Šťastný 
Petr, Ing. – vedoucí OVÚP-  já jsem Vám to zadání, které se nyní projednává, vypracované urbanis-
tické znění posílal v tom e-mailu na to prostudování. Protože tady byl dotaz, abyste to dostali dřív než 
se to bude schvalovat. Takže to projednáváme a postup, budu se opakovat v tom e-mailu. To zadání je 
takové obecné, že si musíme něco ověřit, něco vyhotovit. Ta podstatná část, je to druhé ten návrh, kde 
se bavíme nad konkrétními výkresy. Až se schválí to zadání, udělá se výběrové řízení na zpracovatele 
návrhu a tam, jak už jsem psal, budeme po nich požadovat nějaké schůzky i s Vámi se zastupiteli. 
Abyste mohli předkládat své návrhy. Nějak jednat o podobě návrhu toho územního plánu. nyní probíhá 
taková ta obecnější část. Asi to už dáme v prosinci ke schválení a ještě teda tam máme asi tři nebo čty-
ři dílčí žádosti na nějakou změnu od občanů případně firem. O tom budete rozhodovat Vy jako zastu-
pitelé, jestli se budou zpracovávat i v druhé části tom návrhu. Ještě Vám předložíme společně s tím 
zadáním. Jsou tři nebo čtyři změny. Jedna z nich je zase ten Vertex. Omlouvám se,jestli jsem vám to 
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zapomněl poslat. Procházka Martin, Ing. - ne, v pořádku, možná jsem na to jen zapomněl. Starosta – 
děkuji za tu odpověď.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje, jako kompetentní orgán dle ustanovení  § 
6 odst. 5, písm. c) zák. č. 183/2006 Sb., o územní plánování a stavebního řádu, (stavební zá-
kon), v platném znění, vydává Změnu č. 9 územního plánu sídelního útvaru Moravský 
Krumlov, jako opatření obecné povahy, dle ustanovení stavebního zákona a zákona č. 
500/2004 Sb., správní řád, v platném znění.  
 
Hlasování: odsouhlaseno   
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
11.    Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
         organizaci Služby města Moravský Krumlov  -  předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
         města 
 
Starosta – tento materiál je administrativní povahy. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití 
pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov 
 
- majetek v celkové pořizovací ceně     1 105 490,32 Kč 
- pozemky v celkové pořizovací ceně   3 395 080,00 Kč. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
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12.    Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
         organizaci MŠ Husova – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci MŠ Husova  
- rekonstrukce střešního pláště MŠ Palackého v celkové pořizovací ceně 603 983,28 Kč. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
13.       Dodatek č. 4 ke Smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku na realizaci investiční akce Kana 
            lizace Polánka a Rokytná   –  předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

Starosta – tento dodatek řeší snížení původní ceny, má někdo připomínku k tomuto materiálu.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 4 ke Smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku na 
realizaci investiční akce Kanalizace Polánka a Rokytná se subjektem: VODOVODY A KANALI-
ZACE, dobrovolný svazek obcí, se sídlem Kubišova 1172, 674 01 Třebíč, IČ 6041885, v předlo-
ženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 k Dohodě o spolupráci na využití opce na investiční 
akci Kanalizace Polánka a Rokytná se subjektem: VODOVODY A KANALIZACE, dobrovolný 
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svazek obcí, se sídlem Kubišova 1172, 674 01 Třebíč, IČ 6041885, v předloženém znění a pověřu-
je starostu města jejím podpisem. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
14.      Dodávky energií – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 
Starosta – zde předávám slovo Mgr. Juránkovi. 

Místostarosta – Zastupitelstvo města schválilo na svém minulém zasedání pro výběr dodavatele zem-
ního plynu pro odběrná místa města Moravský Krumlov a elektřiny pro odběrná místa Služeb města 
Moravský Krumlov na rok 2017 spolupráci se společností Organizačně správní institut, o.p.s. Ta na 
základě uzavřené smlouvy zrealizovala společný nákup na Českomoravské komoditní burze Kladno 
dne 30. 9. 2016. Vysoutěžená jednotková cena v případě plynu je 399 Kč/MWh (dodavatel Vemex 
energie, a.s.) a kumulovaná cena elektrické energie 778 Kč/MWh (dodavatel Vemex energie, a.s.). 
V materiálech je pak rozpad cen dle jednotlivých sazeb.   
Do ostatních odběrných míst města a jeho příspěvkových organizací dodává Energie Pro s.r.o. a to za 
ceny vypočtené dle vzorce ve smlouvách zaokrouhleně: 446 Kč/MWh u plynu a 746 Kč/MWh u 
elektřiny – zde je tato sazba platná pro všechny sazby. Dále stále řešíme problematiku pohledávek vůči 
Energii pod kontrolou, o.p.s. Celkově se jedná o sumu 527 005,- Kč za všechny organizace. Většina 
z této částky (335 062,- Kč) je nyní na Službách města. Je navrženo všechny pohledávky od příspěv-
kových organizací odkoupit městem, které by dále řešilo jejich vymáhání. Dále by potom komplexně 
řešilo za všechny odkup pohledávek a vymáhání. Toto úplatné postoupení pohledávek je v kompetenci 
Zastupitelstva města, proto je nyní předloženo k projednání. To je prozatím pro začátek a otevírám 
rozpravu.  Procházka Pavel, Ing., MSc. - já bych se chtěl ještě k tomuto zeptat. Tady teď teda víme, 
že se to bude vybírat dobře a jak to vlastně dopadlo s tou pokutou, co jsme měli dostat od Hospodářské 
soutěže. Tu jsme zaplatili nebo. Místostarosta – tu jsme zaplatili a budeme to řešit. Procházka Pavel, 
Ing., MSc. - kolik to tedy bylo. Místostarosta – bylo to 180 tisíc korun. Budeme je řešit také v rámci 
těchto pohledávek, které vznikly vůči Energii pod kontrolou. Procházka Pavel, Ing., MSc. – já mám 
ještě jednu, já se omlouvám. S tím, že to tedy budeme řešit s Energií pod kontrolou, ty pohledávky 
atd., s tím trestním oznámením, které jsem asi před třemi měsíci žádal. Žádal jsem o to, abychom něja-
kým způsobem zvážili respektive, aby byl nějaký výstup z toho, jestli budeme podávat trestní oznáme-
ní vlastně na to představenstvo Energie pod kontrolou, ano nebo ne. Už jsme se na to ptal na Zastupi-
telstvu asi před ¾ rokem, teď jsem se na to ptal na tom předminulém, tak jestli už z toho máme nějaký 
výstup nebo ne. Jestli budeme podávat trestní oznámení nebo ne, jestli si to tak necháme líbit. Mís-
tostarosta – konzultoval jsem to s Lenkou Palátovou a ta to zatím neuzavřela ještě. Zatím to nedopo-
ručila tímto způsobem řešit. Nevíme, jestli to budeme takto řešit. Zatím musíme řešit svoje pohledáv-
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ky. Procházka Pavel, Ing., MSc. – myslím, že to jde řešit současně. Už to chtělo nějak řešit, čas utíká. 
Lang Petr Mgr. - já bych tady měl návrh na změnu usnesení. Ještě než přednesu ten návrh, tak bych 
chtěl. Nečiní mi radost, že tento návrh tady budu dávat. Asi byste ho ode mě, jako představitele ODS 
nečekali. Přesto ho přednesu. Zastupitelstvo města schvaluje postoupení pohledávek městu od jeho 
příspěvkových organizací a vykoupení pohledávek od občanů, kteří mají vůči subjektu Energie pod 
kontrolou, obecně prospěšná společnost, Brněnská 3838/48, 695 01 Hodonín, IČ: 29283272 a pověřuje 
starostu města podpisem příslušných smluv. Jde o to, abychom vykoupili ty pohledávky od těch obča-
nů, kteří naletěli. Je mi jasné, že je blbé, že tohle máme vůbec řešit. Je špatné, že město vůbec něco 
takového zaštitovalo, ale nechat ty lidi v tom, když zase s něčím naláká lidi na něco a pak od toho dá 
ruce pryč. To se mi moc teda nelíbí. Starosta – město od ničeho ruce pryč nedalo. Jasně a důrazně to 
konstatuji. S občany je jednáno s tím, že dostali všichni dopis, že se mohou obrátit na město s tím, že 
bychom řešili jejich pohledávky. my jsme v této chvíli domluveni na možnosti, že bychom vytvořili 
společnou žalobu na firmu nebo přidáním se k insolvenci. Místostarosta - toto jsem chtěl řešit potom 
následně. Až když dořešíme tyto usnesení, které jsou zde v materiále uvedeny. Tzn. řešit za občany, na 
Radě města, která byla minulý týden, proto to není v návrhu usnesení a nemám ani tu smlouvu 
k výkupu těch pohledávek, vypracovanou od paní Palátové. Ten postup je trošku jiný, tzn. nechat si 
bezplatně postoupit pohledávky městu, které by řešilo za občany, tak jako v případě uzavření těch 
smluv. Řešilo by za ně hromadné podání těch insolvenčního řízení, které už probíhají. Je to na jinou 
společnost než je Energie pod kontrolou, ale je to společnost EPK Trade. Ano, udělat servis těm obča-
nům, tzn. oni postoupí svou pohledávku městu, a město by je zbavilo administrativy, aby s tím neměli. 
Každý by neuměl podat tu přihlášku do insolventního řízení, město by ty pohledávky převzalo a ná-
sledně by je v rámci jedné insolvenční přihlášky nebo přihlášky do insolvenčního řízení i za ně řešilo. 
Prostředky, které by se v tomto insolvenčním řízení vymohly, tak by se pak těm občanům dle výše 
jejich pohledávek vrátili. To je ten návrh, který jsem chtěl pak následně zmínit. Lang Petr Mgr. – 
mně to, ale teda moc nestačí. Kolik by z toho bylo z nějakého insolvenčního návrhu. Spíš bych řekl, že 
je to pro město poučení pro příště, aby se město do takových iniciativ nepouštělo. Myslím, že o tom 
ani Zastupitelstvo nehlasovalo o tom, jestli něco takového máme. Pokud to bylo rozhodnutí nějakých 
jednotlivců, tak ti by za to měli nést odpovědnost. Za to jak to dopadlo a nabízet to sami jako fyzické 
osoby nebo jako podnikající osoby, ale ne jako představitelé města. Myslím, že to není dobrá cesta. 
Starosta – abych Vám teď vhodně odpověděl. My tady vedeme debatu o tom, jak využít zámek. Ba-
víme se o tom , jak to nejlépe udělat pro to město. Nejlíp pro to město v určitém momentě, v daném 
čase bylo využít dodávku nákupu energií přes tuto společnost. Zastupitelstvo města nějakým způso-
bem rozhodlo, výhody jsme z toho jednoznačně měli, což dokazují čísla.  To, že se v průběhu času 
někdo zblázní a ukradne peníze. To ani jeden z těchto lidí nemohl nijak ovlivnit. To se snad shodneme. 
Takže jakoby říct, že my přebíráme zodpovědnost za to, že se někdo. Někdo je lump, ukradne peníze. 
V této chvíli je to z vaší strany trošku je populizmus. Jakoby říct, že vykoupíme pohledávky. Já nevím, 
v jaké jsou hodnotě. Místostarosta - máme to spočítané, je to kolem 250 tisíc. Starosta – je to 250 
tisíc korun, kdy převezme zodpovědnost za nějakého, nechci říct lumpa. Já s vámi v této chvíli nemo-
hu souhlasit. Jediná naše a velmi vstřícná nabídka. Pokud občané mají možnost přesunout svou pohle-
dávku a koncentrovat ji do jedné. Řeknou to na základě nějaké smlouvy, která jasně říká nebo bude 
říkat, jak budeme následně vypořádáni. A pokud se podaří něco vymoci, tak my se s těmi občany řádně 
vypořádáme. V této chvíli to nelze jinak udělat. My na ty zloděje, kteří tady jsou. Nenazývejme je zlo-
ději, ale lidmi, kteří zpronevěřili peníze, odklonili. Já si nemyslím, že bychom nic neřešili. Jsou dvě 
věci, my se snažíme minimalizovat škody. Podáváme přihlášku do insolvenčního řízení, zároveň se 
zvažuje – Lenka Palátová, naše právnička, řeší jakým způsobem podat, domoci se těch peněz, které 
nám chybí. V součtu je to pro město asi 500 tisíc. Místostarosta – 527 tisíc plus těch 180. Starosta – 
takže necelých 700 tisíc. Řešíme, jak vypořádat a co nejkulantněji vypořádat občany a podání trestního 
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oznámení v rámci celého toho projektu se řeší. Ano, můžeme být lídry v tom podání trestního oznáme-
ní. Jakoby první, kteří na ně podají to trestní oznámení. Procházka Pavel, Ing., MSc. – vytvořit tlak, 
aby se vůbec někdo snažil to vracet. Starosta – to si myslím, že ten tlak je hodně velký. My v tom 
nejsme sami. Lang Petr Mgr. – já nezpochybňuji to, že město a příspěvkové organizace uzavřeli tu 
smlouvu s Energií pod kontrolou, jestli se něco ušetřilo. Ano, to je v pořádku. Odhlasovali jsme si to. 
Proč město bylo nějakým prostředníkem a lanařilo, lákalo lidi, aby si od té Energie pod kontrolou uza-
vřeli smlouvu. Pan místostarosta to tady nabízel, propagoval. Nevím, jestli to bylo i na stránkách měs-
ta. Proč to nebylo jen pro ty příspěvkové organizace a pro město, proč jsme to nabízeli ještě někomu 
dalšímu. Zpěvák Josef – to je přece věc každého, jestli tam půjde nebo ne.  Lang Petr Mgr. – to je 
jako, ale ať nabízí nějaký prodejce, ale ne město. Město má být. Starosta – pane magistře, já si mys-
lím, že jsme velmi zodpovědně. Já zkusím na to odpovědět jinak. To je generál po bitvě. My také 
v této chvíli víme, že to prostě byla chyba. Ne to, že jsme uzavřeli ty smlouvy, ale doporučovali obča-
nů. To vše bylo v dobré víře, a kdo nic nedělá, nic nepokazí. Ano, stal se tady problém, který my se 
snažíme velmi čestně vyřešit. Vůči občanům i vůči městu Moravský Krumlov. Jak jsme mohli předpo-
kládat, že někdo ukradne peníze. Lang Petr Mgr. – tady nejde o to. Ať bychom nabízeli cokoliv. Proč 
jsme nabízeli nějakou Energii pod kontrolou. Mohli jsme říct, dejte si to k ČEZu, dejte si to k RWE. 
Proč město někoho propaguje. Tu společnost, ať už nabízí cokoliv, kdokoliv. Starosta – mě v daný, 
opět. Kočí Irena – všichni to dobrovolně. Starosta – v určitém čase, ve kterém se tyto smlouvy uzaví-
rali, byly pro město Moravský Krumlov velmi výhodné podmínky. My jsme řekli občanům, tyto velmi 
výhodné podmínky můžete mít i Vy. Já nevím, jaký je přesný počet těch občanů. Využili toho, připoji-
li se k tomu. Teď tady nikoho nehájím, jenom se snažím vysvětlit ten princip. Já nemohu předpokládat, 
že je někdo zloděj, rozumíte. Jestli s někým uzavírám smlouvu, tak ta smlouva má nějaká pravidla. 
Něco říká a my se je snažíme dodržovat. Tak jak se snažíme vystoupit ze svazku v rámci pravidel a 
zákonů, tak i nyní prostě dodržujeme veškerá pravidla a zákony. Snažíme se opravdu minimalizovat 
škody. Už k tomu nemám, co dodat. Lang Petr Mgr. – myslím si, že by město nemělo takovéto akce 
vůbec podnikat. Říkat občanům, jestli je něco výhodné nebo ne. To ať si každý občan zjistí a zajistí 
sám. Ne, aby město něco zaštitovalo. Místostarosta – to bylo řešeno po dvou letech. Relativně bez-
problémová spolupráce se společností a po zkušenostech, kdy to i jiná města organizovala, ať už to 
bylo, např. na e-aukcích, kdy se města k tomu tak postavila. Řešila, aby nabídla lepší službu na tom 
energetickém trhu. To nebyl sám Moravský Krumlov v těch akcích. Bylo jich více a také proběhly 
s různými úspěchy a neúspěchy. Tzn. ano je to pro nás také ponaučení, že takové věci dělat nemáme. 
Byl to od nás vstřícný krok nabídnout občanům něco, co fungovalo na městě bez problémů, aby se 
toho občané také mohli účastnit. Ano měli jsme asi dva články v novinách, možná nějaké hlášení. Ne-
vím, jestli je to nějaká propagace. Lang Petr Mgr. – to já nezpochybňuji, ale myslím si, že by to akce 
nemělo vůbec podporovat do budoucna. Tak jsme se poučili a už nic nenabízet. To ať dělají podomní 
prodejci, ne město. Starosta – tady k tomuto mě napadá ještě jedno přirovnání. Cesta do pekla je dláž-
děná dobrými úmysly. Člověk se snaží prostě lidem pomoci, aby ušetřili prostředky, které jsme ušetřili 
i my. Jak my se teď bavíme, ti lidé pořád šetřili akorát nyní jim nevrátili přeplatky, které měli za po-
slední rok. Snažíme se vymoct ty přeplatky v počtu za 250 tisíc. Ta debata se už žádným směrem ne-
vyvíjí, a tudíž si ji dovolím ukončit. S tím, že jste pane magistře přednesl protinávrh, tzn. o tomto pro-
tinávrhu budeme hlasovat jako první. Jestli si dobře pamatuji Zastupitelstvo města ukládá Radě města 
řešit pohledávky města a jeho příspěvkových organizací a vykoupit od občanů města jejich pohledáv-
ky. Lang Petr Mgr. – Zastupitelstvo města schvaluje postoupení pohledávek městu od jeho příspěv-
kových organizací a vykoupení pohledávek od občanů, kteří mají vůči subjektu atd. a na to vlastně 
navazuje to další usnesení. To tam upravte, tak aby to korespondovalo s dalším usnesením. Místosta-
rosta - upozorňuji, že to bylo EPK Trade. Tajemník – to byl už jiný subjekt. Místostarosta – to je 
jedna věc a druhá. Hlásím podjatost, protože jsem jeden z těch poškozených. Košíček Jan, Mgr. – já 
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také hlásím podjatost. Starosta – jestli to není zmatečné – návrh usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov bere na vědomí informaci o výběru dodavatele energií 
pro města Moravský Krumlov a Služby města Moravský Krumlov, který byl realizován na Čes-
komoravské komoditní burze Kladno dne 30.09.2016 se subjektem Organizačně správní institut, 
o.p.s.. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov bere na vědomí informaci o cenách dodávek energií na 
rok 2017 pro město Moravský Krumlov a jeho příspěvkové organizace. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje postoupení pohledávek městu od jeho příspěvkových organizací, 
které mají vůči subjektu Energie pod kontrolou, obecně prospěšná společnost, Brněnská 
3838/48, 695 01 Hodonín, IČ: 29283272 a vykoupení pohledávek od občanů, které mají vůči spo-
lečnosti EPK Trade s.r.o., Brněnská 48, 695 01 Hodonín, IČ 03202950 a pověřuje starostu města 
podpisem příslušných smluv. 
 
 
Hlasování: neodsouhlaseno  
Pro: 2 – LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 

Proti: 12 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena,  
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing.,  OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Zdrželi se: 3 - PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., MAKOVICKÝ Tomáš 
 
Podjatost 2 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje postoupení pohledávek městu od jeho příspěvkových organizací, 
které mají vůči subjektu Energie pod kontrolou, obecně prospěšná společnost, Brněnská 
3838/48, 695 01 Hodonín, IČ: 29283272 a pověřuje starostu města podpisem příslušných smluv. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Jo-
sef 

Proti: 2 -  LANG Petr, Mgr.,  ŠIROKÝ Karel, Bc. 
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Zdrželi se: 0 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá RM řešit  pohledávky města a jeho příspěvkových organizací vůči 
subjektu Energie pod kontrolou, obecně prospěšná společnost, Brněnská 3838/48, 695 01 Hodo-
nín, IČ: 29283272 všemi dostupnými prostředky, případně soudní cestou. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Jo-
sef 
Proti: 0  

Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 

 
Starosta – to co navrhovali pánové Lang a Široký. Čili návrh usnesení - Zastupitelstvo města ukládá 
RM předložit návrhy řešení pohledávek občanů města Moravský Krumlov, které mají vůči subjektu 
EPK Trade s.r.o., Brněnská 48, 695 01 Hodonín, IČ 03202950. Souhlasíte takto s tím, kdy Vám před-
ložíme návrhy, jakým způsobem postoupíme pohledávky a co s tím budeme dělat dál. Místostarosta – 
to je ten postup, o kterém jsem tady mluvil. Tzn. že ZM ukládá RM připravit postup na bezúplatné, 
nevím jak to formulovat. Nemá to zpracované – převod pohledávek občanů města Moravský Krumlov 
vůči  EPK Trade s.r.o. a následné přihlášení do insolvenčního řízení vůči této společnosti. Starosta – 
raději bych to udělal tak, že se sumarizuje si přesný počet obyvatel, nesumarizujeme si. Uděláme 
k tomu tabulku k jaké je to ceně plus k tomu navrhneme postup i s návrhem smlouvy pro občany. Tak 
jakým způsobem by se to dalo řešit. Když už tady budeme něco schvalovat, tak abychom schválili už i 
příslušná opatření, která povedou k vyřešení problému.  
Místostarosta – já spíš jenom o tom, že paní Palátová by připravila vzorovou smlouvu 
a my bychom ji občanům poslali, aby se mohli vyjádřit, jestli námto budou chtít tímto způsobem pře- 
dat pohledávky. Následně by to bylo z jejich strany podepsáno, s tím, že bychom na dalším Zastupitel- 
stvu. Jedná se o postoupení pohledávek, což musí schválit Zastupitelstvo. Starosta – to určitě, ale ne- 
lze předkládat smlouvu. My musíme návrh té smlouvy předložit občanům a ten návrh musí schválit  
Zastupitelstvo. Nelze to obráceně.  Procházka Pavel Ing., MSc. - my nemůže převádět ty pohledávky  
od občanů bezúplatně, my můžeme maximálně s nějakou odloženou platbou. Starosta –  právě proto  
se to snažím tady naformulovat. Ještě jednou. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá RM předložit návrhy řešení pohledávek občanů města Moravský  
Krumlov, které mají vůči subjektu EPK Trade s.r.o., Brněnská 48, 695 01 Hodonín, IČ  
03202950. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ 
Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
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Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 2 -   LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 

Zdrželi se: 1 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 
  
 
Odchod -  Dobešová Lenka, Ing. – 18:05 hodin, nyní 20 zastupitelů 
 
15.       OZV města č. 1, 2/2016 -  předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
  
Starosta – k tomuto bodu Vás prosím, stahuji Smlouvu o nájmu pozemku se subjektem: Veronika 
Hájková budeme ji řešit na příštím Zastupitelstvu. Zpěvák Josef – 13.6 jsou, odsouhlasili, že se po-
platky vybírat budou a teď to budeme rušit. Kam jdou ty peníze. Starosta – do rozpočtu města. Zpě-
vák Josef – tak proč to máme rušit. Starosta – tuto debatu jsme vedli při návrhu k usnesení k této vy-
hlášce. My jsme pouze reagovali na to, že tu vyhlášku zrušíme a ta vyhláška se ruší zrušovací vyhláš-
kou. Rušíme to proto, že ten příspěvek nebyl do rozpočtu zásadní. Byl spíše kontraproduktivní. Flori-
anová Jana Ing., vedoucí finančního odboru -  je zhruba 30 tisíc ročně. Pokud by se teda uvažovalo 
o těch výjimečných akcích, které by mohly přinést větší výnos, ale obecně je relativně malá částka. 
Kocábová Helena Ing. – já jsem chtěla poprosit. Dočítám se tady, že se zrušuje ta část týkající se 
vstupného a v rámci té vyhlášky je kromě jiného i poplatek za užívání veřejného prostranství při sta-
vebních činnostech např.. Přílohou té vyhlášky je seznam parcel, na kterých budeme ten poplatek vybí-
rat. Ten seznam je z roku 2010. Myslím si, že některé ty parcely buďto už neexistují, že jsou přečíslo-
vané. Jestli by v rámci téhle té vyhlášky nešlo buďto ty parcely úplně vyloučit, prostě na pozemcích 
města budeme vybírat. Tajemník – touhle tou vyhláškou to nejde. Kocábová Helena Ing. – tak aktua-
lizaci. Tajemník – ano.  
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje OZV města Moravský Krumlov č. 1/2016 ve věci zrušení poplatku ze 
vstupného v předloženém znění, a to s účinností od 01.01.2017. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 –JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 2 - KOČÍ Irena, ZPĚVÁK Josef 

 
Procházka Martin, Ing. –  já jsem chtěl, jestli by nešlo ještě doplnit. Tam jsou stanovené dny pořádá-
ní těch akci, když se pálí ty čarodějnice. Dělají se různé táboráky a podobně. Aby někoho nepadalo, že 
si v noci zabrnká na kytaru a volat na něho v noci policii. Tajemník – tak doplnit v době pálení čaro-
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dějnic. Procházka Martin, Ing. –  toho 30.4.. Starosta – vnímejme v podstatě účelovost této vyhláš-
ky, možná její nesmyslnost. Doplníme. Kocábová Helena Ing. – toto není přece vždy v ten den. Já 
jsem chtěla poprosit, není to pravidlem na těch Concentus Moravia. Starosta – ten ohňostroj je jen při 
zahajovacích a ukončujících koncertech. Nemáme ho v plánu. V bodu 1a v noci z 31. prosince na 1. 
ledna a v noci z 30. dubna na 1. května. Děkuji za tyto připomínky. Ziegeler Bořivoj, Mgr. – lze tam 
dát vyjimku i konání, jakékoliv smyšlené akce prostě kulturní akce, která se vymyslí v průběhu roku 
po desáté hodině. Tam udělat vyjímku. Ne, jen obecně závaznou vyhlášku. Nejde udělat doplnění?  
Tajemník - tam musí být schválena nová. Jde o to, aby se na to mohl občan připravit. Starosta – jen 
Vás chci upozornit, toto není náš výmysl, je to nařízení, které my musíme splnit. Abyste si nemysleli, 
že tuto vyhlášku má jenom Krumlov. Jelínek Milan Ing. – měl bych doplnění do bodu 1a, a to z noci 
30.4 na 1.5. Starosta – to nebude v návrhu usnesení, to bude v upraveném znění. To upravené znění 
bude ve vyhlášce. Košíček Jan, Mgr. - zase na druhou stranu, to zase není tak špatný výmysl. Pak si 
nemůže někdo stěžovat, na to že byly překročeny limity hluku. Takže ono, to na druhou stranu, nemů-
že. Jako výnosem soudu jsem to četl, je stanoveno, že občané mají povinnost to strpět v takových 
okamžicích i zvýšenou hladinu zvuku. Na druhou stranu nám to zase třeba na Vrabčáku výrazně zlepší 
situaci vyjednávání. Musí to strpět, už to prošlo i soudem a občané ty spory prohrávají. Protože ty akce 
se týkají většiny občanů v tom městě, tak to musí strpět. Takže na druhou stranu to městu i pomůže.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje OZV města Moravský Krumlov č. 2/2016 ve věci dodržování nočního 
klidu, v předloženém znění, a to s účinností od 01.01.2017. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 20 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
Kocábová Helena Ing. – nemohlo by se přijmout usnesení. Starosta – pokud chcete aktualizovat tuto 
vyhlášku, my se na to podíváme.  
 
 
Přestávka 10 minut – 18:10- 18:20 hodin 
 
 
Odchod Kotková Květoslava Mgr. – 18:22 hodin, nyní zastupitelů 19 
 
 
16.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
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1. Pozemky 
2. Stavební pozemky Polánka ul. Luční  
 

 
1. Pozemky – p. Nesvačil Jiří  
Při kontrole majetku bylo zjištěno, že město je doposud zapsáno jako vlastník stavby – budovy bez č.p. 
nebo ev. stojící na pozemku par.č. 2455, jde však o zjevnou nesprávnost, protože prodej  pozemků i 
budov na pozemcích par.č.  2454 a 2455 byl schválený v roce 2003. V roce 2003 ZM na svém 
4.zasedání  konaném dne 12.5.2003, způsob splátek schválila RM 30.10.2003, byla projednána žádost 
p. Jiřího Nesvačila ve věci prodeje pozemků par.č. 2454 a 2455 včetně staveb, které se na pozemcích 
nacházely , vše bylo oceněno  znaleckým posudkem, z pozemku par.č. 2453 byla oddělaná rovněž část, 
kde se nacházela budova a GP č. 1813-3/2003 byla sloučena do pozemku par.č. 2454. Byla vyhotove-
na kupní smlouva, ve které však nebyla uvedeno, že na pozemku par.č. 2455 se nachází stavba  z toho-
to důvodu nedošlo k převodu vlastnického práva ke stavbě na pana Nesvačila, byť součástí tehdy sjed-
nané kupní ceny bylo i ocenění předmětné stavby. Rada města doporučuje napravit tuto nesprávnost a  
navrhuje prodej stavby za 1,- Kč s tím, že náklady za podání návrhu na vklad uhradí rovným dílem p. 
Nesvačil a město, ostatní náklady uhradí město. Důvodem odchylky od ceny obvyklé je skutečnost, že 
cena stavby byla  uhrazena již při odkupu v r. 2003,  ale nebyla uvedena do kupní smlouvy.  
 
 
 
Široký Karel, Bc. – hlásím podjatost. Starosta – když se ohlásí podjatost je zaznamenána a následně 
můžeš hlasovat.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej stavby – budovy bez č.p. nebo evidenčního vedenou na LV 
10001 pro obec a k.ú. Moravský Krumlov stojící na pozemku par. č. 2455 jiného vlastníka vede-
ném na LV 2844, pro obec a k.ú. Moravský Krumlov za cenu 1,-Kč, důvodem odchylky od ceny 
obvyklé je odstranění zjevné nesprávnosti při uzavírání kupní smlouvy v r. 2003, p. Jiřímu Ne-
svačilovi, Zd. Nejedlého 1176, Rakšice, Moravský Krumlov, náklady na vyhotovení kupní 
smlouvy uhradí města a náklady za podání návrhu uhradí obě strany rovným dílem a pověřuje 
starostu podpisem kupní smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 19 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKO-
VICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
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2.  Stavební pozemky Polánka ul. Luční  
Dne 6.6.2016 bylo ukončeno podávání nabídek II. výzvy na pozemky na ul. Luční  par.č. 582/11, 
582/114, 582/115, 582/116,582/117, 582/118,582/119  vedené na LV 10001 v k.ú. Polánka  u Mor. 
Krumlov, které jsou určeny pro výstavbu samostatně stojících rodinných domů. Záměr prodat byl zve-
řejněn na úřední desce města i elektronicky a současně byl zveřejněn i tisku – Zrcadlo a Morav-
skokrumlovské noviny. K uvedenému dni nebyla doručena žádná nabídka na odkup pozemků.  Rada 
města dne 7.6.2016 vzala tuto informaci  na vědomí. Vzhledem k tomu, že mělo dojít k dokončení 
inženýrských sítí a dochází i ke změně poplatníka daně z nabytí nemovitých věcí ke dne 1.11. je nutné 
nejdříve upravit  Pravidla pro prodej pozemků. Upravené znění pravidel předkládáme.  
 
Návrh usnesení:   
Zastupitelstvo města schvaluje úpravu Pravidel pro realizaci prodeje stavebních míst na ul. 
Luční v Polánce v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 19 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKO-
VICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení:       
Zastupitelstvo schvaluje zveřejnění záměru – III. výzvy prodat pozemky za minimální kupní 
cenu ve výši 500,-Kč+DPH, tj. 605,- Kč určené k výstavbě rodinných domů par. č. 582/11, 
582/114, 582/115, 582/116, 582/117, 582/118, 582/119 na ul. Luční v k.ú. Polánka u Moravského 
Krumlova vedených na LV 10001, doba zveřejnění od 15.11.2016 do 15.01.2017 dle Pravidel pro 
realizaci stavebních míst na ul. Luční v Polánce. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 19 –  JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKO-
VICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0 
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17.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
a) e-mail Ing. Kocábová ve věci postupu stav. firem při rekonstrukci hřbitova – Ing. Helena Kocábo-
vá 
 
b) Informace města ve věci rekonstrukce hřbitova  
 
 
Starosta – v tomto bodě máme e-mail od paní Ing. Kocábové, která se vyjadřuje k úpravě nebo prove-
dení úprav rekonstrukce hřbitova a měla připomínky k provedení některých prací. Zároveň se na nás 
obrátila s dalším e-mailem, ve kterém říká, jak se postupuje v jiných městech. Jakým způsobem se dá 
řešit tento problém. Proto je zde uveden nejprve stručný přehled informace o stavu rekonstrukce hřbi-
tova v Moravském Krumlově. Kde máte popsáno, jak probíhali jednotlivé akce, zde mám také zápisy 
z kontrolních dní. Tady jenom poprosím odbor regionálního rozvoje, aby v dalších věcech. Budeme 
zasílat zápisy z kontrolních dní všem zastupitelům na vědomí, děkuji. Také děkuji za vypracování 
podkladů k tomuto materiálu. Zároveň vidíte, že hrobová místa byla zakrývána při provádění nejpraš-
nějších prací. Konstatuji, že dnes jsou veškeré práce ukončeny. Na dušičky je hřbitov v pořádku. Je 
zrekonstruovaný a mezi občany je velmi pozitivně vnímám. Osvětlení je již také v provozu. Dnes po 
zastupitelstvu si můžete jít hřbitov prohlédnout. Další věcí, která než předám slovo Ing. Kocábové. 
Ing. Kocábová v e-mailu, který nám zaslala, říká, že nebyly prováděny některé práce, které měl řešit 
odbor regionálního rozvoje nebo je měly řešit Služby města nebo jsme je měli řešit v rámci naší kom-
petence. K tomu chci říct následující. V minulosti řešily dvě osoby tyto věci přebírání, předávání míst, 
různé dohledy. Řešil je investiční technik Václav Kočí a řešil je ředitel Správy majetku Zdeněk Kabel-
ka. S tím, že po dobu nemoci pana Kočího a následného ukončení jeho pracovního poměru ze zdravot-
ních důvodů bylo neetické jakýmkoliv způsobem vstupovat do tohoto, navrhovat jakékoliv řešení. Ve 
chvíli, kdy nám pan Kočí řekl, jak se rozhodl, jakým způsobem žít dál, tak jsme na to následně reago-
vali. Druhá věc je, že jsme sloučili dvě příspěvkové organizace do jedné. Toto sloučení jsme provedli 
k 1. 1. 2016 a během toho roku se stalo neuvěřitelné množství věcí v rámci Služeb města, kdy. Zde 
konstatuji, že ředitel je zvládl nad míru dobře. Veškeré problémy, které tam vyvstaly, vzhledem 
k tomu, že tady pan Kabelka a ani pan Kubík nejsou, tak je nebudu komentovat. Za necelý rok se vý-
razně zvýšila kvalita autoparku v bývalé TaZS. Začalo se řešit další velké množství, které nám ve finá-
le řeší nějaké finanční prostředky. Ano, je tam i problém ten, že Správa majetku potažmo Služby města 
by měli řešit nějaké. Řešení těchto věcí, které. Další věcí, která se stala je v rámci reakcí na to, co se, 
které investiční akce ve městě proběhly – kanalizace, oprava povrchu a které nás čekají viz. třeba zá-
mek Moravský Krumlov. Rada města rozhodla o zřízení nového odboru, který nazýváme regionálním 
rozvojem. Jsou zde dvě velmi šikovné pracovnice, které nyní v této chvíli řeší spoustu věcí, které něja-
kým způsobem nastávají. Třetí věc, kterou k tomu chci říci jako poznámku je ta, že od 1.11.2016 na-
stupuje nový investiční technik, který tyto věci nějakým způsobem bude řešit. Předpokládám, že do 
nějakých 14 -15ti dnů, 15. listopadu  plus mínus se sejdou čtyři lidé, kteří mají na starosti právě reali-
zaci investičních akcí tzn.. V rámci svého politického zastoupení to řeší  pan místostarosta, v rámci své 
pracovní náplně to řeší odbor regionálního rozvoje, Služby města Moravský Krumlov a v této chvíli 
nový investiční technik. Rozdělí si zcela jasně kompetence, které kdo co bude řešit. Následně s tím 
bude seznámena Rada města i jednání Zastupitelstva. Poděkuji za přípravu materiálu, který byl připra-
ven a bude samozřejmě podkladem pro jednání těchto dotčených osob, které zcela jasně vymezí, kdo, 
co a za co bude zodpovídat. Já to jenom, nevymlouvám se. Ano, jsou věci, které mohly být udělány 
lépe. Zcela toho je příklad pod Krontorádovými, kde řekli, že to mělo být do konce týdne opraveno, 
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vyčištěno a převedeno do nějakého, uživatelné podoby. Já jsem se spíše snažil, tímto svým monolo-
gem vysvětlit to co tady proběhlo během tohoto roku a kdy se staly prostě různé věci. Tolik asi 
v důvodové zprávě a nyní poprosím paní Kocábovou.  
Kocábová Helena, Ing. – děkuji. Já budu opravdu jenom ráda, když se na tom místě stanoví kompe-
tentní osoby a řekne se, kdo je odpovědný za co. Já mám teď zrovna další příklad. Minulý týden se 
pokládala elektrika na náměstí, někde tam u lékárny nebo u banky. Já jsem šla kolem a oni pak zaha-
zovali tu jímku a dláždili. Tam byla samá hlína, 5 cm písek a dlažba. Dnes v pondělí, když tam půjde-
te, tak už jsou tam samozřejmě vyjeté koleje, na jedné straně se zvedá, na druhé ne. Takže opět, buď to 
ta zhotovitelská firma nedodržela projekt, protože je určitě nějaká skladba vozovky, jak to má vypadat, 
jak to nemá vypadat. Takže já bych byla opravdu ráda, kdyby se toho někdo od toho města chopil. Za 
to město to chopí a bude dbát na to, aby byly dodržovány základní věci. Vždyť chráníme svůj majetek.  
Starosta – třeba ten příklad, který jste teď uvedla. Široký Karel, Bc. – já bych se teď chtěl zastat tady 
kolegů. Protože Vy jako stavařka jistě víte, že to nemá tak jednoduché řešení. Protože tak, jak píšete, 
že se musí, když je někde vyřezaná vozovka zaasfaltovat, tak se to samozřejmě nedělá. Protože víte, že 
ten terén bude sedat půl roku. To stejné je s touto dlažbou. Samozřejmě musí dodržet takovou skladbu, 
která je v tom projektu, ale nikdo si nemůže myslet, že se dlažba nějakým způsobem pohne. Nejde to 
zhutnit tak, aby to fungovalo hned od počátku. Kocábová Helena, Ing. – skladba vozovky je tak, že 
mám minimální 20cm štěrku a. Široký Karel, Bc. – já vím. Kocábová Helena, Ing. – že tam dá ně-
kdo 50 cm hlíny a 5 cm písku, tak. Široký Karel, Bc. – to je špatně. Kocábová Helena, Ing. – to je 
špatně. Starosta – děkuji a dovolím si do toho vstoupit s tím. Široký Karel, Bc. – to není, tak jedno-
duché. Kocábová Helena, Ing. – ale jiná města dbají na to, aby skladba byla dodržena. Široký Karel, 
Bc. – s tou skladbou já nemá problém. Starosta – ono je potřeba vnímat jinou věc. Ta akce měla být 
ukončena k 30. červnu. S tím, že jsem rád, že se podařilo donutit společnost E.ON, prostřednictvím 
nějakého zhotovitele k tomu, že bude udělán přívod elektřiny na krumlovské Vánoce. Bude to v daný 
čas stihnuto a ta elektřina tam bude a nebudou tam vznikat další problémy. Začali minulý týden, pro-
běhl státní svátek, proběhl víkend. Já nepředpokládám, že to co tam bylo položeno, už bylo finální 
fáze. Ve chvíli, kdy to bude od nich přebíráno, v nějaký daný moment, tak bude jistě kontrolováno – 
všechny ty skladby a tyto věci. Za to zodpovídá pan ředitele Čemerka. Třeba k této investiční akci. 
Čemerka Jiří, ředitel SmMK -  toto není akce Služeb města, ale města. Já jsem s nimi v kontaktu byl, 
protože já jsem byl ten, kdo na ně tlačil, aby se to do těch vánoc vůbec stihlo. Došlo k tomu, že jsme 
kontaktovali pana Palase, aby sem poslal nějakou kopáckou četu a ta na základě toho, co provedli, tak 
jsme byli domluveni, že ve čtvrtek, aby se zprovoznil průjezd náměstím, to udělali, tak jak to udělali. 
Jestli jste si všimli, ještě to tam nemají doděláno. Není to doděláno v té části – v záhoně a v momentě, 
kdy se to bude dodělávat, to nebude v pořádku, tak oni to opraví. Starosta – rozumíme si. Kocábová 
Helena, Ing. – nerozumíme si. Řekněte mi v čem je problém, aby to opravili, okamžitě v těch vrstvách 
ve kterých to má být. Představte si, že je to váš vjezd do domu. Čemerka Jiří, ředitel SmMK -  já 
Vám to řeknu takto. Já Vás samozřejmě chápu. Na druhou stranu v těch vrstvách, oni měli dát do něja-
kého stavu, ale ty vrstvy tam ani nebyly. Kocábová Helena, Ing. – vím prostě, jsou města, která si ba 
naopak nechají své pozemky zvelebit. Nechtějí to uvést do původního stavu, ale do stavu i lepšího. 
Byť okolí vypadá úplně jinak. Kdybychom takhle postupovali vždy a všude, tak to město vypadá 
opravdu jinak. Čemerka Jiří, ředitel SmMK -  bavíme se teď o tomto konkrétním případu. Teď se 
bavíme o tomto konkrétním případu. Nebavím se o jiných, bavím se o tomto. V momentě, kdybych 
teď nebo když tam oni byli, řekli jsme, teď tady dáte tuto skladbu, jak chceme my nebo kdokoliv jiný, 
tak se sbalili. A jak tam byla druhá četa a řešila, jestli to připojené místo z které, kde oni to budou na-
pojovat, jestli náhodou nevypnou banku apod.. Když jsem jim řekl, pánové máte čtyři měsíce skluz, 
tak mi s ledovým klidem oznámili, že jim je to úplně jedno, protože dodávky v tomto směru jsou 2 až 
3 roky. Tudíž když přijdou po 1 roce a ¼, tak můžeme být vůbec rádi, že přišli. Starosta – já asi ukon-
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čím tu debatu s tím, že. Já si myslím, že si rozumíme. Vnímám tvé připomínky, které říkám na poradě 
těchto lidí, po vyjasnění jejich kompetencí se bude nějakým způsobem řešit. Čemerka Jiří, ředitel 
SmMK -  já bych třeba viděl, to. Dobře tak se zpracuje nějaká směrnice na základě Vašeho návrhu. 
Můžeme do té směrnice dát, nebo všichni zodpovědní lidé, kteří se budou investicemi zabývat, ať už to 
bude město, Služby města. Tak se bude řídit touto směrnicí a podle této směrnice budou všechny prá-
ce, které budou v budoucnu realizovány. Takhle bych to třeba viděl já. Kocábová Helena, Ing. – to 
bych opravdu ráda. Protože, vemte si, má taky skladbu a ta vozovka okolní neodpovídá. Ten kousek, 
co se opravuje se má opravit dobře. Starosta – tady s tím nikdo nepolemizuje. Samozřejmě, že se po-
zemek opraví, tak jak požadujeme, ale ve chvíli, kdy jsou mezi tím pauza. Tak se to na ty tři dny opra-
ví provizorně, tak aby se to dalo přejet a aby tam nebyl překop. Procházka Pavel Ing., MSc. - to je to 
samé, co jsme řešili u nás před barákem. Tam se to propadlo několikrát, a kdyby to nebylo u nás, tak to 
tam bude pořád. Kdybych tam nechodil, nepsali jsme dopisy. Oni to opravili až ve chvíli, kdy jsem je 
poslal do háje, že jsme jim nepodepsali věcné břemeno. Potom ten Telecom došel a zadělali to pořád-
ně. Až to vydrželo prostě čtyři měsíce, tři tak jsme jim podepsali smlouvy. Když se to nebude řešit, tak 
pak budeme mít rozdrbané celé město.  Kocábová Helena, Ing. – překop se dá řešit pojezdnými des-
kami, prostě jsou věci. My nesmíme tomu zhotoviteli ať je to náš nebo někoho jiného, my mu nesmí-
me ustupovat. Jde o to slušně ho požádat a ne na něho řvát nebo něco.  Slušně ho poprosit. Starosta – 
samozřejmě, že se o těchto věcích se zhotoviteli bavíme. Samozřejmě se takovéto věci dělají. Jenom 
jsem se snažil vysvětlit. To je zase tvůj názor. Já se nechci přít, jen vysvětluji co, jak. Nějaké příčiny, 
které svým způsobem vznikly. Děkuji za upozornění. Já to vnímám pozitivně, tento materiál s tím, že 
bude dopracován do nějaké podoby až směrnice nechť. Ale zabývají se tím ti čtyři lidé nebo budou, 
tady ta skupina. Myslím, že už není potřeba k tomu vést další debatu. Kocábová Helena, Ing. – jsem 
ochotna i nápomocna udělat různé vyjadřovačky a města jaké si dávají podmínky. Prostě to jsem 
ochotna poskytnout. Já mám z různých měst podmínky ke stavebnímu povolení atd.. Starosta – já si 
myslím, že. Místostarosta – je potřeba to nyní zapracovat do těchto materiálů, aby ten, kdo to bude 
dělat, aby věděl dopředu, co bude muset realizovat. Když tam nyní přijdeme a my jsme teď do podmí-
nek nedali, tak už to po něm nemůžeme vyžadovat. Je potřeba na to reagovat tímto způsobem. Kocá-
bová Helena, Ing. – takhle jsem ochotna pomoct. Starosta – děkujeme za nápomocnou přípravu ma-
teriálu. Do příště předložíme výsledek nějakého toho jednání. Dále v korespondenci nic nebylo. 
 
 
 
 
 
 
18.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
DODATEČNĚ 
 
1. Žádost o poskytnutí individuální dotace  
Starosta – vzhledem k tomu, že tam bylo oslovení Vážení členové zastupitelstva je Vám předložen. 
Spolek KONIPASKA – dovoluji si návrh usnesení. 
 
Návrh usnesení 
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Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost o poskytnutí individuální dotace ze dne 24.10.2016 
spolek KONIPASKA, Hegerova 1199/42, 669 02 Znojmo a postupuje materiál Radě města k pro-
jednání.  
 
 
Strieglerová Marie, PharmDr. -  Vy víte pane starosto, co to je KONIPASKA? Starosta – abych 
přesně charakterizoval, co to je KONIPASKA to ani neumím. Říkám, těchto žádostí chodí spousta a je 
to. Dáváme 1 700 000 tisíc v rámci sociální péče. Strieglerová Marie, PharmDr. -  já to vím, mohu 
to klidně vysvětlit. V podstatě to jsou lékaři na vysoké úrovni a poskytují domácí hospicovou péči. 
Starosta – můžeme klidně k tomuto materiálu otevřít rozpravu. Jestli bude zastupitelstvo ochotno při-
spět 15 000 korunami. Strieglerová Marie, PharmDr. -  to jsem neřekla, takovouto částku, ale třeba 
jenom takový projev, že město si té služby váží. Ale, jak říkám, to je můj osobní názor. Opravdu pro 
to, co oni dělají pro těžce nemocné lidi, tak skutečně dělají na hranici. Starosta - Zastupitelstvo města 
bere na vědomí žádost o poskytnutí individuální dotace spolek KONIPASKA. Poprosím paní JUDr. 
Bártovou o projednání v Radě města a my máme v rozpočtu vyčleněnou částku 1 700 000 Kč na po-
skytování sociálních služeb. Pokud zde správce tohoto balíčku peněz, které máme na sociální služby, 
čímž je v uvozovkách JUDr. Bártová, tak. JUDr. Bártová Věra, vedoucí OSPOD - myslím si, že 
zatím ta hospicová péče není ani sociální službou v této chvíli. Připravuje nová novela o zákoně soci-
álních službách. Jednou bude službou, ale samozřejmě ten materiál připravím pro jednání Rady. Já, ale 
o tom spolku tedy vůbec nic nevím.  Starosta -  na základě připomínky paní doktorky Strieglerové 
postoupíme tuto žádost ještě projednání Radě. S tím, že ta částka je v kompetenci do 15 tisíc korun. 
Rada města se tím bude ještě zabývat na svém jednání. Souhlasí s tím, takto zastupitelé. Dalším mate-
riálem je zpráva o  
 
2. Zpráva o roční činnosti Městského kamerového dohlížecího systému v Moravském Krumlově – 
     předkládá Fráňa Rudolf, velitel Městské Policie 
 
Starosta – jednoznačně je kamerový systém oceňován v rámci policie i v rámci odhalování trestných 
činů, které zde máte – část z nich zapsány, naznačeny. Tuto zprávu si přečtěte a následně s ní seznámí-
te. Pokud bude možno, proběhne to i v Moravskokrumlovských novinách.  
 
 
 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Městského kamerového dohlížecího sys-
tému v Moravském Krumlově v roce 2016. 
 
 
Starosta – tím byly vyčerpány veškeré materiály, které byly určeny k projednání. S tím, že příští Za-
stupitelstvo se bude zabývat návrhem rozpočtu a nyní otevírám diskuzi.  
 
19.   Diskuze  
 
Kocábová Helena Ing. – já jsem ještě zapomněla. Možná to mělo být v rámci interpelací. Když jsem 
šla z parkoviště u banky, jak je ke hřbitovu a šla jsem kolem těch kontejnerů. Buďto je jich pro město 
málo nebo já nevím, co, ale to bylo smetiště. Čemerka Jiří, ředitel SmMK -  kontejnerů málo není, 
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kontejnerů je dost. Minulý měsíc se po ročním vyjednávání navýšil počet. Problém byl konkrétně. A 
Vy jste tam šla, kdy? Kocábová Helena Ing. – bylo to asi kole desáté. Čemerka Jiří, ředitel SmMK 
-  když tam půjde teď, tak zjistíte, že už je to odvezené. Ten problém byl odstraněn, ale ten problém je 
konkrétně v tom sběrném místě. Kocábová Helena Ing. – já nekritizuji ostatní, ale říkám si. Buď je to 
místo malé nebo. Čemerka Jiří, ředitel SmMK -  ten prostor je malý. A bohužel, já si nevzpomínám 
na jméno té paní, která tam bydlí, tak ta s tím má věčné problémy. Starosta – já si dovolím do toho 
vstoupit. Město je v této chvíli uklizeno. Vnímám to, tak že Služby města to monitorují a pravidelně to 
čistí ve chvíli, kdy je tam zaneřáděno. To po nájezdu těch lidí, kteří třídí odpad – v uvozovkách. Pro-
cházka Pavel Ing., MSc. – mě by ještě zajímalo,kdy vlastně na ulici Boženy Němcové zmizí ty kost-
ky. Mě to tam provokuje. Myslím si, že to tam nepatří, aby na veřejné komunikaci byly dlouhodobě. 
Mě bylo řečeno, že to tam bude krátkodobě a aby dlouhodobě skladovány kostky, které se akorát roz-
krádají. Hlavně je to taky nebezpečné. Čemerka Jiří, ředitel SmMK -  prostory v Krumlově. Sklado-
vé prostory jako takové, řekl bych Vám v momentě, kdy se podaří městu získat pozemek. Procházka 
Pavel Ing., MSc. – máme zámek. Starosta – prosím zdržte se nějakých přihlouplých vyjádření. 
Čemerka Jiří, ředitel SmMK -  v momentě, kdy nám přišla kontrola z životního prostředí atd.. Jsme 
museli to množství někam dát a nemáme skladovací prostory. Bohužel, zatím to je ve stádiu jednání, 
protože momentálně nemáme kam. Starosta – já tu debatu opět ukončím. Tady je návrh od pana Ko-
šíčka – uskladnit to v prostorách Výchovného ústavu na tom pískovém hřišti. Takže my to můžeme 
během týdne, 14ti dnů převést. Uskladnit to tam přes zimu, aby nám to během zimy nerozkradli. Děku-
ji za tu nabídku. My ji využijeme. Procházka Martin, Ing. – já bych tady trošku navázal na Ing. Ko-
cábovou. Týká se to sběru bio odpadu. My jsme s panem Čemerkem několikrát řešili dovoz bio kon-
tejnerů do Polánky. Mohu potvrdit, že když se tam jednou, dvakrát dovezl tak tam do toho lidi naházejí 
i s bio odpadem od pneumatik všechno možný, no. Nejsou to jenom lidi z Polánky, ale jezdí tam prostě 
různé SPZ. Chtěl jsem spíš dát jenom takový podnět, jestli by nestálo aspoň za zvážení. Jsou tady na to 
vypsány dotační programy na nákup těch hnědých popelnic. Kdyby to měl každý doma, tak by se 
k tomu choval líp. Neházeli by tam odpadky, které tam nepatří. Pan Čemerka mi nyní říkal, že problém 
je, že není svozové vozidlo. Já jsem si tady ten dotační titul otevřel a myslím si, že na to svozové vozi-
dlo by se to dalo také napasovat. Kdyby se to aspoň zvážilo, není potřeba z toho teď dělat nějaký zá-
věr. Aspoň to zvážit. Starosta – my jsme tady ten bio odpad řešili ve chvíli, kdy v rámci kompostárny. 
Ten problém je a nyní poprosím Ing. Raboně. Kompostárna, tu řešíme s novým územním plánem, nyní 
nevím. Raboň Kamil, Ing., vedoucí odboru životního prostředí – nyní se zpracovává plán odpado-
vého hospodářství a zrovna dnes jsme měli posezení u nás na odboru. S tím, že se musíme rozhodnout, 
jestli kompostárna bude nebo nebude pro město nebo ji bude mít někdo jiný. Pokud my ji do toho plá-
nu odpadového hospodářství , které bude navýší plán pro …. tak máme jakoby v uvozovkách vymalo-
váno. Takže to je dnes úplně čerstvá informace. Co se týče bio odpadu, je to pravdu. Teď jsou vypsané 
dotační tituly na ty hnědé popelnice, ale úplně nesouhlasím s tím, že není svozová technika. Svozová 
technika ano, jsou tam vypsaný nějaký dotační tituly, ale jen 30%. Což nevím, jestli je schůdné pro 
Služby města. Starosta – ještě je problém v tom, že máme dva popeláky. S tím, že ten jeden končí – 
jakoby jeho životnost. Budeme to muset řešit. Děkuji za tu odbornou odpověď. Kocábová Helena 
Ing. – jestli se mohu ještě zeptat. Bylo to myslím v některém usnesení Rady, že pan místostarosta bude 
členem komise na výběr projektanta ulice Rakšická. Ano, je to tak. Takže se to začne projektovat, jest-
li tomu rozumím. Zeptám se, jestli taky potom, protože my tam máme nějakou finanční spoluúčast, 
jestli se také budeme zúčastňovat kontrolní dnů projektu. Aby se nestalo, tak jak v Plánce, že ten pro-
jekt byl s nedostatky, které pak neslo v plné výši město. Místostarosta – budeme. V této chvíli je vy-
psaná soutěž na projektanta. Samozřejmě se můžeme zúčastnit, a pokud bude mít někdo zájem, může 
to připomínkovat. Kocábová Helena Ing. – to by měli hlavně lidé z Rakšické. Děkuji. Místostarosta 
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– bude veřejné projednání. V Polánce se také pozvali a nakonec se vše nevyladilo. Starosta – ukonču-
je zasedání Zastupitelstva.  
 
 
20.   Usnesení   
 
21.    Závěr 
 
Pan starosta ukončil jednání v: 18:53  hod.  
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                                Jana Nahodilová 
 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

        Mgr. Oliwinská Michaela  
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                            Mgr. Lang Petr 
 
 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 31. 10. 2016 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


